

KBZMS “Travel Protect” ခရီးသွားအာမခံပေါ်လစီ

ဤပေါ်လစီသည် သင်၏ KBZMS Travel Protect ခရီးသွားအာမခံပေါ်လစီဖြစ်သည်။ သင်လိုအပ်သော အကာအကွယ်များရရှိရန်၊ နားလည်မှုလွဲမှားခြင်းမှ ရှောင်ရှားနိုင်ရန်အတွက် ဤပေါ်လစီပါ **Policy Schedule** နှင့် ပြင်ဆင်ချက် သို့မဟုတ် အတည်ပြုချက်များကိုပါ ဖတ်ရှုရန်အရေးကြီးပါသည်။

ပေးထားသောအာမခံအပေါ် သက်ရောက်မှုရှိနိုင်သော အပြောင်းအလဲများရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့အား ချက်ချင်းအကြောင်းကြားပါ။

သင် သို့မဟုတ် သင့်မိသားစုဝင်များ လျော်ကြေးတောင်းဆိုရာတွင် အထောက်အကူဖြစ်စေရန် ဤအာမခံအကြောင်း သင့်မိသားစုဝင်များအား အသိပေးထားရန် ကျွန်ုပ်တို့အကြံပြုအပ်ပါသည်။

အရေးကြီးသောသတိပေးချက်

ဤပေါ်လစီတွင် သင့်အား ပေးထားသည့် အာမခံအကာအကွယ်သည် သင်ကျွန်ုပ်တို့အား ပေးထားသော အချက်အလက်များ အပေါ် အခြေခံပါသည်။ သင်သိသည့် သို့မဟုတ် သိသင့်သည့် အချက်များအားလုံးကို ကျွန်ုပ်တို့အား ပြောပြရမည်။ သို့မဟုတ်ပါက အကာအကွယ်ရရှိမည်မဟုတ်ပေ။

အာမခံ၏အလုပ်လုပ်ပုံသဘောသဘာဝ

ဤပေါ်လစီသည် **Policy Schedule** ၌ အမည်ဖော်ပြထားသော အာမခံထားသူနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ကြားမှ သဘောတူညီမှု တစ်ခုဖြစ်သည်။ အဆိုပြုလွှာ၊ ဖွင့်ဟဝန်ခံချက်နှင့် အာမခံလျှောက်ထားရာတွင် သင်ပေးခဲ့သော အချက်အလက်များသည် ဤပေါ်လစီ၏ အခြေခံဖြစ်သည်။

သင်ပရီမီယံကြေးပေးဆောင်မှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ဖက်မှ ပေါ်လစီတွင်ဖော်ပြထားသည့် အာမခံအကာအကွယ်ကို **အာမခံကာလ**အတွင်း သို့မဟုတ် သင်ပရီမီယံကြေးပေးထားပြီး ကျွန်ုပ်တို့လက်ခံထားသည့် နောက်ပိုင်းကာလအတွင်း ပေးအပ်ပါမည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှု ကတိများ

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အား အရည်အသွေးမြင့်ဝန်ဆောင်မှုပေးအပ်လိုသည့် အားလျော်စွာ ဤပေါ်လစီ၌ အကျုံးဝင်သော လျော်ကြေးတောင်းဆိုချက်များအား ရိုးသားစွာ၊ တရားမျှတစွာ၊ ဆောလျင်စွာ ဖြည့်ဆည်းပေးလိုပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အနေနှင့် ပျက်ကွက်မှုရှိခဲ့သည်ဟု ယုံကြည်ရန်အကြောင်းတစ်စုံတစ်ရာရှိပါက၊ သင့်အာမခံကိုယ်စားလှယ်ထံ ဆက်သွယ်ပါ။ အကယ်၍ သင်သည် ဤအာမခံအား တဆင့်ခံဝယ်ယူထားသူတစ်ဦးမဟုတ်ပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်ပါ။ သင်၏ စိုးရိမ်ပူပန်မှုများကို ဖြေရှင်းပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့ အသင့်ရှိပါသည်။

မှတ်ချက်။ ။ ယခု မြန်မာဘာသာပြန်ဆိုထားသည့်ပေါ်လစီမှာ reference ပြုလုပ်ရန်အတွက်သာဖြစ်ပြီး အငြင်းပွားဖွယ် တစ်စုံတရာရှိပါက English version policy သာအတည်ဖြစ်ပါသည်။

မာတိကာ

		စာမျက်နှာ
လိုက်နာရမည့်အထူးစည်းမျဉ်း	ဤပေါ်လစီပါ သင်၏တာဝန်များ	
ကန့်သတ်ချက်များ		၃
စကားလုံးများ၏အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုချက်	ဤပေါ်လစီတွင် အသုံးပြုထားသော စကားလုံးအချို့အကြောင်း ရှင်းလင်းချက်	၃
အကျိုးခံစားခွင့်များ	သင်ရမည့်အကာအကွယ်များ	၇
အခြေခံအကာအကွယ်များ		
အပိုင်း ၁	မတော်တဆထိခိုက်သေဆုံးခြင်းနှင့် ထာဝစဉ်မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်း	၇
အပိုင်း ၂	ဆေးကုသမှုကုန်ကျစရိတ်များ	၈
အပိုင်း ၃	ရုပ်ကြွင်းပြန်လည်သယ်ယူခြင်း	၉
အပိုအကာအကွယ်များ		
အပိုင်း ၄	ကူးစက်မြန်ရောဂါအပိုအကာအကွယ် (COVID-19 အပါအဝင်)	၉
အပိုင်း ၅	ခရီးဆောင်အိတ်နှောင့်နှေးကြန့်ကြာခြင်း	၁၀
အပိုင်း ၆	ခရီးဆောင်အိတ်ပျောက်ဆုံး/ပျက်စီးခြင်း	၁၀
အပိုင်း ၇	လေယာဉ်ချိန်နှောင့်နှေးကြန့်ကြာခြင်း	၁၂
အပိုင်း ၈	ခရီးစဉ်ဖျက်သိမ်းခြင်း	၁၃
အပိုင်း ၉	ကိုယ်ရေးကိုယ်တာပေးလျော်ရန် တာဝန်ရှိမှု	၁၄
အကျိုးမဝင်သည့်အထွေထွေအချက်များ	အာမခံ၌အကျိုးမဝင်သည့်အခြေအနေများ	၁၅
အထွေထွေစည်းမျဉ်းကန့်သတ်ချက်များ	ဤပေါ်လစီအရ သင်၏အခွင့်အရေးနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏အခွင့်အရေးများ	၁၇
လျော်ကြေးတောင်းခံမှုဆိုင်ရာအခြေအနေများ	လျော်ကြေးတောင်းခံခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် သင့်အခွင့်အရေးနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏အခွင့်အရေးများ	၁၈
အကျိုးခံစားခွင့်ဇယား		၂၄

လိုက်နာရမည့်အထူးစည်းမျဉ်းကန့်သတ်ချက်များ

(ဤအာမခံအားတောင်းဆိုရာ၌ လိုအပ်သည့်အခြေအနေများ)

အာမခံသည် အောက်ပါအခြေအနေများအားလုံးနှင့် ကိုက်ညီမှသာအသက်ဝင်ပါသည်။

- ၁။ **အာမခံထားသူ**သည် ရက် ၃၀ အောက်မငယ်ရ၊ အသက် ၇၀ ထက်မကြီးရ။
- ၂။ ပြည်တွင်း**ခရီးစဉ်**နှင့် ပြည်ပ**ခရီးစဉ်** နှစ်ခုစလုံးအတွက် အသွားအပြန်**ခရီးစဉ်**သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင်စတင်ကာ မြန်မာနိုင်ငံတွင်ပြီးဆုံးရမည် ဖြစ်သည်။
- ၃။ တစ်ကြောင်းစာ**ခရီးစဉ်**သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် စတင်ခြင်း သို့မဟုတ် ပြီးဆုံးခြင်းဖြစ်ရမည်။
- ၄။ အနည်းဆုံး**အာမခံကာလ**သည် တစ်ရက်ဖြစ်ပြီး အများဆုံး**အာမခံကာလ**သည် ရက်ပေါင်း ၃၀ ဖြစ်သည်။
- ၅။ **ခရီးစဉ်**တစ်ခုခုကိုစီစဉ်နေစဉ် သို့မဟုတ် ဤအာမခံကိုရယူချိန်တွင်၊ ပေါ်လစီအရ လျော်ကြေးတောင်းဆိုနိုင်ရန် ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်ဖွယ်ရှိသည့် အခြေအနေများအကြောင်း သင်ရော အခြား**အာမခံထားသူ**ပါ ကြိုတင်သိရှိထားခြင်းမရှိရပါ။
- ၆။ ဤအာမခံအတွက် သင့်အဆိုပြုလွှာကို ကျွန်ုပ်တို့ထံပေးပို့ချိန်တွင်၊ မည်သည့်**အာမခံထားသူ**တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ ဤအာမခံဖြင့်အကျုံးဝင်ရန် ရည်ရွယ်ထားသည့်**ခရီးစဉ်**တစ်ခုခုကို စတင်နေခြင်းမပြုရပါ။ **အာမခံထားသူ**သည် **အာမခံကာလ**မစတင်မီ **ခရီးစဉ်**ကိုစတင်ပါက **ခရီးစဉ်**တစ်ခုလုံးအတွက် အာမခံအကာအကွယ်ရရှိမည်မဟုတ်ပေ။
- ၇။ **ခရီးစဉ်**အတွင်း **အသက်** ၁၂ နှစ်အောက် **ကလေး**အား အာမခံထားလိုပါက မိဘ သို့မဟုတ် **လူကြီး** အုပ်ထိန်းသူ လိုက်ပါရမည်။
- ၈။ အကယ်၍ အာမခံလျှောက်ထားသူအား တခြားအာမခံလုပ်ငန်းတစ်ခုခုမှ ခရီးသွားအာမခံအတွက် အကာအကွယ်ပေးရန် ငြင်းဆိုဖူးပါက သို့မဟုတ် အထူးစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ ချမှတ်ခြင်းခံထားရပါက၊ ၎င်းတို့သည် ဤအချက်ကို အဆိုပြုချက်တွင် ဖွင့်ဟကြေညာရမည်။ ကျွန်ုပ်တို့ဘက်မှလည်း ထိုအချက်ကိုလက်ခံရမည်။ သို့မဟုတ်ပါက အကာအကွယ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။
- ၉။ **အာမခံထားသူများ**သည် **ဆရာဝန်**၏ အကြံဉာဏ်ကို ဆန့်ကျင်၍ သို့မဟုတ် ဆေးကုသမှုခံယူရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ခရီးသွားခြင်းမဖြစ်ရပါ။
- ၁၀။ **အာမခံထားသူများ**သည် ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည် သို့မဟုတ် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာချို့ယွင်းချက်ကင်းစင်ရမည်။
- ၁၁။ ပြည်တွင်း**ခရီးစဉ်**တွင် လေယာဉ်ဖြင့်သွားခြင်းမှလွဲ၍ ကျန်သည့်နည်းလမ်းများဖြင့်ခရီးသွားရာတွင် Option 2, 3 နှင့် 4 ကို ဝယ်ယူမရရှိနိုင်ပါ။

စကားလုံးများ၏ အဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုချက်

(ပေါ်လစီတစ်ခုလုံးအတွက် အကျုံးဝင်ပါသည်။)

အချို့သောစကားလုံးများကို အောက်ပါအတိုင်းအဓိပ္ပါယ်ဖွင့်ဆိုထားပါသည်။ ၎င်းတို့သည် ပေါ်လစီတွင်း မည်သည့်နေရာ၌မဆို တူညီသော အဓိပ္ပာယ်ရှိသည်။ ၎င်းတို့အား ထင်ရှားအောင် စာလုံးအမည်းဖြင့်ဖော်ပြထားသည်။ (ဥပမာ၊ **အာမခံထားသူ**)။

မတော်တဆမှု

အာမခံထားသူ၏ ခန္ဓာကိုယ် ထိခိုက်ဒဏ်ရာမှု၊ မသန်စွမ်းမှု သို့မဟုတ် သေဆုံးမှုဖြစ်စေသည့် ရုတ်တရက် မမျှော်လင့်ထားသော ဖြစ်ရပ်တစ်ခု။

အသက်သည် အင်္ဂလိပ်ပြက္ခဒိန်အရ ယမန်နှစ်မှမွေးနေ့၏အသက်ကို ရည်ညွှန်းသည်။

အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်

လူတစ်ဦးတစ်ယောက် သို့မဟုတ် လူတစ်စု၏ ကိုယ်စားဖြစ်စေ သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခုနှင့် ဆက်စပ်၍ဖြစ်စေ အင်အားသုံးမှု သို့မဟုတ် အကြမ်းဖက်မှု အပါအဝင်၊ မည်သည့်အစိုးရကိုမဆို ဩဇာလွှမ်းမိုးရန်ရည်ရွယ်ချက် အပါအဝင် နိုင်ငံရေး၊ ဘာသာရေး သို့မဟုတ် အယူဝါဒဆိုင်ရာ ရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ကျူးလွန်သည့်လုပ်ရပ်တစ်ခု၊ အဆိုပါရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် အရပ်သားပြည်သူများအား ကြောက်လန့်စေသောဖြစ်ရပ်တစ်ခု။

လူကြီး

ခရီးစဉ်စတင်ချိန်တွင် အသက် ၁၈ နှစ်နှင့်အထက်ရှိသူ။

ကလေး၊ ကလေးများ

ခရီးစဉ်စတင်ချိန်တွင် အသက် တစ်လကျော်မှ ၁၈ နှစ်အောက်ရှိသူ။

COVID-19

ဆိုသည်မှာ-

- (က) ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်ရောဂါ (COVID-19); သို့မဟုတ်
- (ခ) ပြင်းထန်သော အသက်ရှူလမ်းကြောင်းဆိုင်ရာ ရောဂါလက္ခဏာစု ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် ၂ (SARS-CoV-2); သို့မဟုတ်
- (ဂ) SARS-CoV-2 ၏ မူကွဲ သို့မဟုတ် မျိုးကွဲ သို့မဟုတ် COVID-19။

သွားဆရာဝန်

တရားဝင်လိုင်စင်ရ သွားနှင့်ခံတွင်းဆရာဝန်တစ်ဦးသည် ကျင့်ထုံးအရခွင့်ပြုထားသည့် နိုင်ငံ၏ဥပဒေနှင့်အညီ ဆေးကုသရန် အရည်အချင်းပြည့်မီသူဖြစ်သည်။ သွားဆရာဝန်သည် **အာမခံထားသူ၊ အာမခံထားသူ၏ မိသားစုဝင်၊** ခရီးသွားဖော်၊ စီးပွားရေးလုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်၊ **အာမခံထားသူ၏** အလုပ်သမား သို့မဟုတ် အလုပ်ရှင်၊ သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူနှင့်** သက်ဆိုင်သည့်ပုဂ္ဂိုလ်မျိုး မဖြစ်ရပါ။

ဆရာဝန်

အနောက်တိုင်းဆေးပညာတတ်ကျွမ်းပြီး ခွဲစိတ်ကုသရန် အရည်အချင်းပြည့်မီသော နိုင်ငံ၏ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်လိုင်စင်ရ ဆေးပညာရှင်တစ်ဦးဖြစ်သည်။ ဆရာဝန်သည် **အာမခံထားသူ၊ အာမခံထားသူ၏ မိသားစုဝင်၊** ခရီးသွားဖော်၊ စီးပွားရေးလုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်၊ **အာမခံထားသူ၏** ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် အလုပ်ရှင်၊ သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူနှင့်** မည်သည့်နည်းဖြင့်မျှ သက်ဆိုင်သူ မဖြစ်ရပါ။

ကူးစက်မြန်ရောဂါ ဆိုသည်မှာ အလွန်တိုတောင်းသော အချိန်ကာလအတွင်း ရုတ်တရက်လျင်မြန်စွာ ပျံ့နှံ့သွားပြီး ပထဝီဝင်ဒေသတစ်ခုအတွင်းရှိ လူအများအပြားကို အပြင်းအထန်သက်ရောက်မှုရှိသော ရောဂါတစ်မျိုးမျိုးကိုခေါ်သည်။

မိသားစုဝင်

အာမခံထားသူ၏ တရားဝင်ခင်ပွန်း သို့မဟုတ် ဇနီး၊ သားသမီး၊ မိဘ၊ ပထွေး/မိထွေး၊ ယောက္ခထီး/မ၊ ဘိုးဘွား၊ အိမ်ထောင်ဘက်၏ဘိုးဘွား၊ အဘေး/ဘေးမ၊ အိမ်ထောင်ဘက်၏ အဘေး/ဘေးမ၊ မြေး၊ မြစ်၊ မောင်၊ ခဲအို၊ နှမ၊ ခယ်မ။

အိမ်

အာမခံထားသူတစ်ဦးဦး၏ အမြဲတမ်း သို့မဟုတ် ယာယီနေထိုင်သည့်လိပ်စာ။

ဆေးရုံ

ဖျားနာသူများနှင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရာရသူများကို ပြုစုကုသရန် လိုင်စင်ရဘွဲ့ရသူနာပြုများ၏ သူနာပြုဝန်ဆောင်မှုများ၊ အချိန်ပြည့်ဆေးကုသမှုပေးနိုင်သော **ဆရာဝန်**တစ်ဦး သို့မဟုတ် တစ်ဦးထက်ပိုသော**ဆရာဝန်**များရှိသော ရောဂါရှာဖွေခြင်းနှင့် အကြီးစားခွဲစိတ်မှုအတွက် ပစ္စည်းကိရိယာများပါဝင်သော တရားဝင်တည်ထောင်ထားသည့် အဆောက်အအုံတစ်ခုဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် အဓိကအားဖြင့် ဆေးခန်း၊ အရက် သို့မဟုတ် မူးယစ်ဆေးစွဲသူများအတွက် နေရာ၊ သူနာပြုများ စောင့်ရှောက်မှုပေးသည့်၊ အနားယူသည့် သို့မဟုတ် ပြန်လည်နာလန်ထသည့်အိမ်၊ ရပ်ရွာဆေးရုံ၊ ဘိုးဘွားရိပ်သာ သို့မဟုတ် အလားတူ အဆောက်အအုံမျိုး မဖြစ်ရပါ။

နာမကျန်းမှု၊ ခရီးသွားခြင်းနှင့် ပတ်သက်သော ရောဂါများ

အာမခံထားသူတစ်ဦး၏ ကျန်းမာရေးအခြေအနေ ရှုတ်တရက်မမျှော်လင့်ပဲ ယိုယွင်းသွားခြင်း၊ **ခရီးစဉ်**အတွင်း ခရီးသွားခြင်း၏ တိုက်ရိုက်ရလဒ်အဖြစ် စတင်နာမကျန်းဖြစ်ခြင်း သို့မဟုတ် တိုးတက်ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းဖြစ်ပြီး **ဆရာဝန်** သို့မဟုတ် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာပညာရှင်၏ ကုသမှုခံယူရန်လိုအပ်သော နာမကျန်းမှု။

ဒဏ်ရာ

ဖျားနာမှု၊ ရောဂါ သို့မဟုတ် တဖြည်းဖြည်းဆိုးရွားလာသည့် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေးကြောင့်ဖြစ်ပွားရခြင်း မဟုတ်ဘဲ **ခရီးစဉ်**အတွင်း မတော်တဆမှုတစ်ခုကြောင့် ဖြစ်ပွားရသည့် ကိုယ်ခန္ဓာထိခိုက်မှုကိုဆိုလိုသည်။

အာမခံထားသူ၊ ပေါ်လစီပိုင်ရှင်၊ သင်၊ သင်၏

အာမခံ၏ **Policy Schedule** တွင် **အာမခံထားသူ** သို့မဟုတ် **ပေါ်လစီပိုင်ရှင်**အဖြစ် ထည့်သွင်းထားသော လူပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် လူပုဂ္ဂိုလ်များ။

အတွင်းလူနာ

အာမခံထားသူမှ **ဆေးရုံ**၌ အတွင်းလူနာအဖြစ် ကုသမှုခံယူနေခြင်းဖြစ်ပြီး ထိုကုသမှုအတွက် ဆေးရုံအခန်းခန့် ကျသင့်ငွေများအား **ဆေးရုံ**မှတောင်းခံခြင်းကို ဆိုလိုပြီး **အာမခံထားသူ** ကုသဆောင် (ward) တစ်ခုအတွင်း စောင့်ကြည့်လူနာအဖြစ် ကုသမှုခံယူခြင်းအတွက် မဆိုလိုပါ။

ခရီးစဉ်၊ ခရီး

(က) အသွားအပြန်ခရီးအတွက် **အာမခံကာလ**အတွင်း ရက်ပေါင်း ၃၀ ထက်မပိုသော ခရီးစဉ်အပြည့်အစုံမှာ **အာမခံထားသူ**သည် နိုင်ငံရပ်ခြား သို့မဟုတ် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း **ခရီးသွားရန်** ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ၎င်း၏**နေအိမ်** သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းခွင်မှ ထွက်ခွာချိန်မှ စတင်ကာ၊ **အိမ်** သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းခွင် သို့မဟုတ် **ခရီး**၏စတင်ရာနေရာသို့ ပြန်ရောက်ချိန်တွင်ပြီးဆုံးသည်။

(ခ) တစ်ကြောင်းစာခရီးအတွက်

အာမခံကာလအတွင်း ၃ ရက်ထက်မပိုသော တစ်ကြောင်းခရီးစဉ်မှာ **အာမခံထားသူသည်** နိုင်ငံရပ်ခြား သို့မဟုတ် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း **ခရီးသွားရန်** ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ၎င်း၏**နေအိမ်** သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းခွင်မှ ထွက်ခွာချိန်မှ စတင်ပြီး **အိမ်ပြန်ရန်**လက်မှတ်မပါဘဲ ဦးတည်ရာအရပ်ဒေသသို့ ရောက်ရှိချိန် သို့မဟုတ် အာမခံပေါ်လစီအတွင်း **Policy Schedule** ရှိ **အာမခံကာလ**ကုန်ဆုံးချိန်တွင် ပြီးဆုံးသည်။ ၎င်းဖြစ်ရပ် ၂ ခု၌ မည်သည့်ဖြစ်ရပ်က အစောဆုံး ဖြစ်ခဲ့သည်ဖြစ်စေ အာမခံကာလပြီးဆုံးပါသည်။

သိသာထင်ရှားပြီးသောဖြစ်ရပ်

အဓိကရုဏ်း၊ သပိတ်၊ လူထုအုံကြွမှု၊ **သဘာဝဘေးအန္တရာယ်** သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူ၏**ကျန်းမာရေးကို ခြိမ်းခြောက်သည့် အခြေအနေများ သို့မဟုတ် ပေါ်လစီမထွက်ခင်ကတည်းက မီဒီယာမှ လူသိရှင်ကြား ကြေငြာထားသည့်/အစီရင်ခံထားသည့် အခြေအနေများ သို့မဟုတ် အာဏာပိုင်များ (ပြည်တွင်း သို့မဟုတ် ပြည်ပ) မှ ထုတ်ပြန်ထားသောခရီးသွားအကြံပြုချက်များ တွင်ပါဝင်သော **ခရီးစဉ်**ကိုအနှောင့်အယှက်ဖြစ်စေသည့် အခြေအနေများကို ဆိုလိုသည်။

လက်ပံတော့ကွန်ပျူတာ

လက်တော့ပ် သို့မဟုတ် နုတ်ဘုတ် ဆိုသည်မှာ ဖြုတ်တပ်၍မရသော အရွယ်အစားပြည့်ကီးဘုတ်နှင့် လှန်၍ရပြီး အနည်းဆုံး ၁၂ လက်မမျက်နှာပြင်ပါရှိသော မိုဘိုင်းကွန်ပျူတာတစ်ခုဖြစ်သည်။

မိုဘိုင်းကိရိယာ

မိုဘိုင်းဖုန်းများ၊ တက်ဘလက်များ၊ phablets၊ netbooks၊ တစ်ကိုယ်ရည်သုံးဒစ်ဂျစ်တယ်အထောက်အကူပြုပစ္စည်းများနှင့် **လက်ပံတော့ကွန်ပျူတာများ**အပါအဝင် အလားတူ အီလက်ထရွန်နစ်လက်ကိုင်ပစ္စည်းများကို ရည်ညွှန်းသည်။

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်

မြေပြိုမှု၊ မြေငလျင်၊ ရေလွှမ်းမိုးမှု၊ တိုင်ဖွန်း၊ ဟာရီကိန်း၊ လေဆင်နှာမောင်း၊ ဆူနာမီ သို့မဟုတ် မီးတောင်ပေါက်ကွဲမှုကဲ့သို့သော ကပ်ဘေးဆိုးကျိုးများရှိသည့်သဘာဝ၏ ဖြစ်ရပ် သို့မဟုတ် အင်အားတစ်ခု။

အာမခံကာလ

ပရီမီယံကြေးပေးဆောင်ထားပြီးသည့် **Policy Schedule** နှင့်/သို့မဟုတ် အာမခံလက်မှတ်များတွင် ဖော်ပြထားသော ကာလအပိုင်းအခြား။

ရှိရင်းစွဲရောဂါအခြေအနေ

အာမခံထားသူတစ်ဦးဦး၏ နဂိုရှိပြီးသား ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အခြေအနေများဆိုသည်မှာ **ခရီးစဉ်**မစတင်မီ

- (က) **ဆရာဝန်**တစ်ဦးဦးမှ ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့သောရောဂါများ
- (ခ) ထပ်တလဲလဲဖြစ်နေသော၊ နာတာရှည်ဖြစ်နေသော သို့မဟုတ် ရက်ရှည်ဖြစ်နေသော နာမကျန်းမှုတစ်ခုခု သို့မဟုတ် အခြေအနေတစ်ခုခုကြောင့် ဆရာဝန်၏ တိုင်ပင်ဆွေးနွေးမှု သို့မဟုတ် ကုသမှုကို လိုအပ်/ခံယူရရှိခဲ့ခြင်း
- (ဂ) ကျိုးကြောင်းဆင်ခြင်နိုင်စွမ်းရှိသောပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးဦးမှ ထင်ရှားစွာမြင်နိုင်သော ရောဂါအခြေအနေ သို့မဟုတ် လက္ခဏာများ

အားဆိုလိုပါသည်။

အများပြည်သူသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး

သတ်မှတ်ထားသောလမ်းကြောင်းများအတိုင်း ပြေးဆွဲသော လိုင်စင်ရ ကုန်းကြောင်း၊ ရေကြောင်း သို့မဟုတ် လေကြောင်း ပုံမှန်သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးတစ်ခုခုဖြစ်ပြီး အများသူငှာ မည်သူမဆို အသိအမှတ်ပြုမှတ်တိုင်တွင် ယာဉ်စီးခပေးဆောင်ကာ တက်ရောက်စီးနင်းနိုင်သောယာဉ်ကို ဆိုလိုသည်။ ဝန်ဆောင်မှုများကို ပုံမှန်စီစဉ်ထားခြင်းဖြစ်သော်လည်း **ခရီးစဉ်**၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအဖြစ် သို့မဟုတ် စင်းလုံးငှားအဖြစ် စီစဉ်ထားသည့် ဘတ်စ်ကား သို့မဟုတ် ရထားတွဲများကဲ့သို့သော ယာဉ်များ တက္ကစီများ၊ ကိုယ်ပိုင်အငှားယာဉ်များ မပါဝင်ပါ။

Policy Schedule

သင် သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူ**တို့၏အသေးစိတ်အချက်အလက်များ၊ သင်ရွေးချယ်ထားသော အကာအကွယ်အမျိုးအစားနှင့် **အာမခံကာလများ**ပါဝင်သော ဖော်ပြချက်။ **Policy Schedule** သည် ပေါ်လစီ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့၊ ကျွန်ုပ်တို့ကို၊ ကျွန်ုပ်တို့၏၊ **ကုမ္ပဏီ**

KBZMS အထွေထွေအာမခံကုမ္ပဏီလီမိတက် အားဆိုလိုခြင်းဖြစ်ပါသည်။

အကျိုးခံစားခွင့်များ

Policy Schedule ၌ ထည့်သွင်းထားသောအကာအကွယ်အမျိုးအစားများအတွက် အောက်ပါအပိုင်းများ၌ ဖော်ပြထားသည့် အကျိုးကျေးဇူးများအား **အာမခံထားသူ**မှ ခံစားခွင့်ရှိပါမည်။ အပိုင်းတစ်ခုချင်းစီတွင်ဖော်ပြထားသော ကန့်သတ်ချက်များ အားလုံးမှာ **ခရီးစဉ်**တစ်ခုအတွက်သာ အကျိုးဝင်ပါသည်။

အခြေခံအကာအကွယ်များ

အပိုင်း ၁ - မတော်တဆထိခိုက်သေဆုံးခြင်းနှင့် ထာဝစဉ်မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်း

အာမခံထားသူတစ်ဦးသည် **ခရီးစဉ်**အတွင်း **ဒဏ်ရာ**တစ်ခုခုရရှိပြီး ထို**ဒဏ်ရာ**ကြောင့် ရက်ပေါင်း ၉၀ အတွင်း ကွယ်လွန်သွားခဲ့ပါက အောက်ဖော်ပြပါ လျော်ကြေးဇယားတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း သေဆုံးမှုအတွက် လျော်ကြေးငွေကို ပေးအပ်ပါမည်။

အာမခံထားသူတစ်ဦးသည် **ခရီးစဉ်**အတွင်း **ဒဏ်ရာ**တစ်ခုခုရရှိပြီး ထို**ဒဏ်ရာ**ကြောင့် ပြက္ခဒိန်ပါလ ၁၂ လအတွင်း မသန်စွမ်းဖြစ်သွားခဲ့ပါက အောက်ဖော်ပြပါ လျော်ကြေးဇယားတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း မသန်စွမ်းမှုအတွက် လျော်ကြေးငွေကို ကျွန်ုပ်တို့ ပေးအပ်ပါမည်။ မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်းကို **ဆရာဝန်**မှ ထောက်ခံချက်ပေးရပါမည်။

အမှတ်စဉ်	လျော်ကြေးဇယား	ဤအပိုင်းအတွက် ကန့်သတ်ချက် %
၁	သေဆုံးမှု။	၁၀၀%
၂	ထိခိုက်ဒဏ်ရာရသည့်နေ့မှ ၁၂ လအထိ မသန်စွမ်းဖြစ်လျက်ရှိပြီး	၁၀၀%

	အာမခံထားသူ၏ ကျန်ရှိသော ဘဝတစ်သက်တာလုံးတွင် မသန်စွမ်းဖြစ်သွားနိုင်ကြောင်း၊ အာမခံထားသူအနေနှင့် မည်သည့် အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း၊ အလုပ်အကိုင်မျိုးကိုမှ လုပ်ကိုင်နိုင်စွမ်း မရှိတော့ကြောင်း ကုမ္ပဏီသို့ ကျေနပ်လောက်သည့် အထောက်အထားများ ပေးအပ်နိုင်ရမည်။	
၃	မျက်လုံးနှစ်ဘက်လုံးတွင် ကုသ၍မရလောက်အောင် အလုံးစုံအမြင်အာရုံဆုံးရှုံးခြင်း။	၁၀၀%
၄	ခြေလက် နှစ်ခု သို့မဟုတ် ထို့ထက်ပို၍ ဆုံးရှုံးခြင်း။	၁၀၀%
၅	မျက်လုံးတစ်ဖက်တွင် ကုသ၍မရလောက်အောင် အမြင်အာရုံဆုံးရှုံးခြင်းနှင့် ခြေလက်အင်္ဂါတစ်ခုဆုံးရှုံးခြင်း။	၁၀၀%
၆	ခြေလက်အင်္ဂါတစ်ခုဆုံးရှုံးခြင်း။	၅၀%
၇	မျက်လုံးတစ်ဖက်တွင် ကုသ၍မရလောက်အောင် အမြင်အာရုံဆုံးရှုံးခြင်း	၅၀%

မှတ်ချက် - “ခြေလက်များ ဆုံးရှုံးခြင်း” ဆိုသည်မှာ လက်ကောက်ဝတ် သို့မဟုတ် လက်ကောက်ဝတ်အထက် သို့မဟုတ် ခြေချင်းဝတ် သို့မဟုတ် ခြေချင်းဝတ်အထက် ပြတ်ထွက်သွားခြင်းကြောင့် ထာဝစဉ် လုံးလုံးလျားလျား အသုံးမဝင်တော့ခြင်း သို့မဟုတ် ဆုံးရှုံးမှုကို ဆိုလိုသည်။

အကျိုးမဝင်သည့်အခြေအနေများ။

အကျိုးမဝင်သည့် အထွေထွေအချက်များဆိုင်ရာအပိုင်းကို ကြည့်ပါ။

အပိုင်း ၂ - ဆေးကုသမှုကုန်ကျစရိတ်များ

အာမခံထားသူမှ ခရီးစဉ်အတွင်း ဒဏ်ရာရရှိမှု သို့မဟုတ် **ဖျားနာမှု**ခံစားရပြီး **ဆရာဝန်မှ** ဆေးကုသမှုခံယူရန်လိုအပ်သည်ဟု ပြောကြားမှုကြောင့် အမှန်တကယ်ကုန်ကျသည့် ဆေးကုသမှု၊ ခွဲစိတ်မှု သို့မဟုတ် **ဆေးရုံစရိတ်များ**ကို အကျိုးခံစားခွင့် ဇယားတွင်သတ်မှတ်ထားသည့် ကန့်သတ်ပမာဏထက်မကျော်လွန်ပဲ ကျွန်ုပ်တို့ ပေးအပ်ပါမည်။

အာမခံထားသူမှ ခရီးစဉ်အတွင်း ဒဏ်ရာရမှု သို့မဟုတ် **နာမကျန်းမှုများ**ကြောင့် **ခရီးစဉ်အပြီးတွင်ဆေးဝါးကုသမှုများ** ဆက်လက်လိုအပ်ပါက **အာမခံကာလကုန်ဆုံးရက်မှ** ရက်ပေါင်း ၃၀ အထိ ပေးချေရမည့် အမှန်တကယ်ကုန်ကျသည့် ဆေးကုသမှု၊ ခွဲစိတ်မှု သို့မဟုတ် **ဆေးရုံစရိတ်များ**ကို အကျိုးခံစားခွင့်ဇယားတွင်သတ်မှတ်ထားသည့် ကန့်သတ်ပမာဏ ထက်မကျော်လွန်ပဲ ကျွန်ုပ်တို့ ပေးချေပါမည်။

ခရီးစဉ်အတွင်း ဆေးကုသမှုကို ဦးစွာမရရှိခဲ့ပါက၊ **အာမခံထားသူသည်** မူလနေရာသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိပြီး ၇၂ နာရီအတွင်း ဆေးကုသမှုခံယူရန် စီစဉ်ရမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့ဘက်မှ **အာမခံထားသူ** မူလနေရာသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိပြီး ရက်ပေါင်း ၃၀ အထိ အမှန်တကယ်ကုန်ကျသည့် ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာကုန်ကျစရိတ်များကို အကျိုးခံစားခွင့်ဇယားတွင်သတ်မှတ်ထားသည့် ကန့်သတ်ပမာဏထက်မကျော်လွန်ပဲ ပေးအပ်ပါမည်။

အကျိုးမဝင်သည့်အခြေအနေများ။

အကျိုးမဝင်သည့် အထွေထွေအချက်များဆိုင်ရာအပိုင်းကို ကြည့်ပါ။ ထို့အပြင် ကျွန်ုပ်တို့ဘက်မှ အောက်ပါအခြေအနေများ အတွက် အကာအကွယ်ပေးမည်မဟုတ်ပေ။

- (က) သင့်ဆန္ဒအလျောက်ရွေးချယ်သည့် အရေးပေါ်မဟုတ်သော ကုသမှု သို့မဟုတ် ခွဲစိတ်မှုကုန်ကျစရိတ်၊ **ဆေးရုံ**တက်ရန် လိုအပ်သော **အာမခံထားသူ၏ ဖျားနာမှု** သို့မဟုတ် **ဒဏ်ရာ**နှင့် တိုက်ရိုက်သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိသည့် ဆေးစစ်မှုများ။
- (ခ) မည်သည့်ပုံစံဖြင့်မဆို အလှူအပံ့အကူပြုပြင်ခွဲစိတ်မှု သို့မဟုတ် ကုသမှု။
- (ဂ) ပုံမှန် သွားနှင့်ခံတွင်းစစ်ဆေးခြင်း သို့မဟုတ် ကုသခြင်း သို့မဟုတ် သွားတုစိုက်ခြင်း၊ ထိန်းသိမ်းခြင်း သို့မဟုတ် မျက်မှန် သို့မဟုတ် နားကြားကိရိယာ သို့မဟုတ် ခြေတုလက်တုရင်သားတုနှင့် ကာယအထောက်အကူပြုကိရိယာများအတွက် ကုန်ကျစရိတ်များ။
- (ဃ) ကျန်းမာရေး spa၊ နာလန်ထခြင်း သို့မဟုတ် ဘိုးဘွားရိပ်သာ သို့မဟုတ် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးစင်တာတစ်ခုခုမှ ပံ့ပိုးပေးသော ဖြည့်စွက်စာ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုများအပါအဝင် ကုသမှုနှင့် ဆေးဝါးများ။
- (င) **ဆရာဝန်**မှ အကြံပြုထားသော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များနှင့် သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိသည့် အနားယူရန်အတွက် **ဆေးရုံ**တွင် တည်းခိုနေထိုင်ခြင်းဆိုင်ရာ ကုန်ကျစရိတ်များ။
- (စ) **အာမခံထားသူအား ဆရာဝန်** သို့မဟုတ် **သွားဆရာဝန်**မှ မညွှန်ကြားထားသော ကုသမှုကုန်ကျစရိတ်များ။
- (ဆ) **အာမခံထားသူသည် ဆရာဝန်၏အကြံပြုချက်ကို ဆန့်ကျင်၍ ခရီးသွားခြင်း** သို့မဟုတ် ဆေးကုသမှုခံယူရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် **ခရီးသွားခြင်း**တို့ကြောင့်ဖြစ်လာသည့် လျော်ကြေးတောင်းခံခြင်းများ။

အပိုင်း ၃ - ရုပ်ကြွင်းပြန်လည်သယ်ယူခြင်း

အကယ်၍ **အာမခံထားသူသည် ခရီးသွားစဉ် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှု** သို့မဟုတ် **နာမကျန်းမှု**တစ်ခုကြောင့် သေဆုံးသွားပါက၊ ၎င်း၏အသက်မွဲခန္ဓာ သို့မဟုတ် မီးသဂြိုဟ်ပြီးကြွင်းကျန်သောပြာအား နေအိမ်သို့လွှဲပြောင်းခြင်း သို့မဟုတ် ပြန်လည် သယ်ယူခြင်းအတွက် အကျိုးခံစားခွင့်ဇယားတွင်သတ်မှတ်ထားသည့် ကန့်သတ်ပမာဏထက်မကျော်လွန်သော အမှန်တကယ် ကုန်ကျစရိတ်များကို ပေးချေမည်ဖြစ်သည်။ သက်ဆိုင်ရာနိုင်ငံမှ ပြဌာန်းထားသော ဥပဒေ သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်းများ အရမဟုတ်သော သဂြိုဟ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်၊ မပုပ်မသိုးအောင်ပြုလုပ်ခြင်း၊ ခေါင်းတလားနှင့် စူပာနအခမ်းအနားများ အတွက် ဤအကာအကွယ်အောက်တွင်အကျိုးမဝင်ပါ။

အကျိုးမဝင်သည့်အခြေအနေများ။

အကျိုးမဝင်သည့် အထွေထွေအချက်များဆိုင်ရာအပိုင်းကို ကြည့်ပါ။

အပိုအကာအကွယ်များ

အပိုင်း ၄ - ကူးစက်မြန်ရောဂါအပိုအကာအကွယ် (COVID-19 အပါအဝင်)

ခရီးစဉ်အတွင်း COVID-19 သို့မဟုတ် **ကူးစက်မြန်ရောဂါ**တစ်ခုခုကူးစက်မှု၏ တိုက်ရိုက်၊ သီးသန့်နှင့် သီးခြားရလဒ်ကြောင့် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်ပြီး ပုံမှန်စံနှုန်းအတိုင်းကျသင့်သည့် ဆေးကုသမှုစရိတ်အား အကျိုးခံစားခွင့်ဇယားတွင်

သတ်မှတ်ထားသည့် ကန့်သတ်ပမာဏထက်မကျော်လွန်ပဲ **အာမခံထားသူ** သို့မဟုတ် **ဆေးရုံသို့** ပြန်အမ်းပေးပါမည်။
အာမခံထားသူသည် ဒေသတွင်း သို့မဟုတ် နိုင်ငံတကာ အစိုးရဌာနများ သို့မဟုတ် ကျန်းမာရေးအာဏာပိုင်များမှ ထုတ်ပြန်ထားသော ခရီးသွားအသိပေးချက်၊ သတ်ပေးချက် သို့မဟုတ် ခရီးသွားအကြံပြုချက်တို့ကို ဆန့်ကျင်၍ ခရီးသွားခဲ့ပါက ကုသမှုစရိတ်ရရှိမည်မဟုတ်ပေ။

အကျိုးမဝင်သည့်အခြေအနေများ။

အကျိုးမဝင်သည့် အထွေထွေအချက်များဆိုင်ရာအပိုင်းကို ကြည့်ပါ။

အပိုင်း ၅ - ခရီးဆောင်အိတ်နှောင့်နှေးကြန့်ကြာခြင်း

ခရီးစဉ်အတွင်း **အာမခံထားသူ**၏ Check-in လုပ်ထားသောခရီးဆောင်အိတ် ခေတ္တပျောက်ဆုံးသွားပါက သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုပေးသူ၏ လွဲမှားစွာစီမံမှုကြောင့် စီစဉ်ထားသောခရီးဆုံး၏ အိတ်ကောက်ပွိုင့်သို့ရောက်ရှိပြီး ခြောက်နာရီအတွင်း **အာမခံထားသူ**ထံ ပြန်လည်ပေးအပ်နိုင်ခြင်းမရှိပါက ခြောက်နာရီဆက်တိုက်နှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှုတိုင်းအတွက် အကျိုးခံစားခွင့် ဇယားတွင် သတ်မှတ်ထားသည့်ပမာဏအထိ ပေးလျော်ပါမည်။

အိမ် သို့မဟုတ် အလုပ်ခွင်သို့ ဆိုက်ရောက်ချိန် သို့မဟုတ် **ခရီးစဉ်**စမှတ်တွင် အိတ်သယ်ဆောင်ရာ၌ နှောင့်နှေးခဲ့ပါက၊ အနည်းဆုံးခြောက်နာရီဆက်တိုက်နှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှုအတွက် အများဆုံးလျော်ကြေး စုစုပေါင်း ကျပ် ၅၀,၀၀၀ ကိုသာ ပေးဆောင်ပါမည်။

အငြင်းပွားမှုမရှိစေရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါအခြေအနေများတွင် **အာမခံထားသူ**တစ်ဦး၏ ခရီးဆောင်အိတ်ကြန့်ကြာမှုနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် လျော်ကြေးတစ်ကြိမ်ကိုသာ ပေးဆောင်ပါမည်-

- (က) **အာမခံထားသူ**တစ်ဦးတည်း၏ အိတ်တစ်လုံးထက်ပို၍နှောင့်နှေးကြန့်ကြာခြင်း၊
- (ခ) နှောင့်နှေးကြန့်ကြာသောအိတ်တစ်လုံးတည်းကို မျှဝေသုံးစွဲခြင်းကြောင့် တစ်ဦးထက်ပိုသောအာမခံထားသူများ အပေါ် သက်ရောက်မှုရှိခြင်း

အာမခံထားသူသည် carrier သို့မဟုတ် အော်ပရေတာ သို့မဟုတ် တာဝန်ရှိသောအေးဂျင့်များဆီမှ နှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှု ဖြစ်ရသည့် အကြောင်းရင်းနှင့် ကြာမြင့်ချိန်တို့အား စာဖြင့်အတည်ပြုချက်ရယူပြီး လျော်ကြေးတောင်းဆိုရာ၌ ဖော်ပြနိုင်ရမည်။

အကျိုးမဝင်သည့်အခြေအနေများ။

အကျိုးမဝင်သည့် အထွေထွေအချက်များဆိုင်ရာအပိုင်းကို ကြည့်ပါ။

အပိုင်း ၆ - ခရီးဆောင်အိတ်ပျောက်ဆုံး/ပျက်စီးခြင်း

ခရီးစဉ်အတွင်း အာမခံထားသူပိုင်ဆိုင်သော Check-in လုပ်ထားသော အဝတ်သေတ္တာ၊ လက်ဆွဲသေတ္တာနှင့် အလားတူအိတ်များ **လက်ပံတော့ကွန်ပျူတာ** တစ်လုံးနှင့် **မိုဘိုင်းကိရိယာ**တစ်ခုအပါအဝင် ခရီးဆောင်အိတ် မတော်တဆပျောက်ဆုံးခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးခြင်းအတွက် အကျိုးခံစားခွင့်ဇယား၌ သတ်မှတ်ထားသည့်ပမာဏအထိ ပေးလျော်ပါမည်။

အများပြည်သူသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဖြင့် ခရီးသွားနေစဉ်အတွင်း လက်ဝတ်ရတနာများ (နာရီများ၊ အဖိုးတန်သတ္တု သို့မဟုတ် ကျောက်များဖြင့် ပြုလုပ်ထားသောပစ္စည်းများ အပါအဝင်)၊ **လက်ပ်တော့ကွန်ပျူတာနှင့် မိုဘိုင်းကိရိယာများ**ကို လက်ဆွဲအိတ်အတွင်း၌ထည့်၍ **အာမခံထားသူ**၏စောင့်ရှောက်မှုအောက်တွင် သယ်ဆောင်ရမည်ဖြစ်ပြီး အဆိုပါပစ္စည်းများကို Check-in အိတ်၌သယ်ဆောင်ရင်း ဖြစ်သည့်ပျောက်ဆုံးခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးခြင်းအတွက် ပေးလျော်မည်မဟုတ်ပေ။

ယိုယွင်းပျက်စီးမှုနှင့် ဈေးကွက်တန်ဖိုးကို ထည့်သွင်းတွက်ချက်စဉ်းစားပြီးနောက် ကျွန်ုပ်တို့သည် ပျက်စီးသွားသော ပစ္စည်းတစ်ခုခုအတွက် ငွေပေးချေရန် သို့မဟုတ် ပြုပြင်ပေးရန် ရွေးချယ်နိုင်သည်။ **အာမခံထားသူ**သည် အထောက်အထားများ (ဥပမာ မူရင်းပြေစာများ) ထုတ်ပေးနိုင်ပါက **မတော်တဆမှု**ဖြစ်ပွားသည့်နေ့မတိုင်မီ တစ်နှစ်အတွင်း ဝယ်ယူခဲ့သော အီလက်ထရွန်နစ်ပစ္စည်းများအတွက် ဈေးကွက်တန်ဖိုးဆုံးရှုံးမှုကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။

မည်သည့်ပစ္စည်းမဆို ပြုပြင်စရိတ်မှာအလွန်ကြီးမြင့်ကြောင်း အထောက်အထားထင်ရှားပါက ပစ္စည်းပျောက်ဆုံးသွားသကဲ့သို့ မှတ်ယူ၍ ဤအပိုင်းအရ ကျွန်ုပ်တို့ဘက်မှ လျော်ကြေးပေးချေပါမည်။

အများပြည်သူသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ တည်းခိုရာနေရာ သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုပေးသူကြောင့် ဆုံးရှုံးမှု သို့မဟုတ် ပျက်စီးမှုများအတွက် သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများထံမှ လျော်ကြေးငွေ ဦးစွာတောင်းဆိုရမည်။ ကျွန်ုပ်တို့ထံ လျော်ကြေးတောင်းခံမှုကို တင်သွင်းသည့်အခါ သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများထံမှ လျော်ကြေးငွေတစ်စုံတစ်ရာပေးရန် ငြင်းပယ်ခဲ့ကြောင်း သက်သေပြရပါမည်။

ပစ္စည်းတစ်ခု သို့မဟုတ် တစ်စုံ သို့မဟုတ် ပစ္စည်းအစုံလိုက် အတွက် အများဆုံးပေးချေမည့်ငွေမှာ မြန်မာကျပ် ၂၀၀,၀၀၀ ဖြစ်သည်။ ခရီးစဉ်တစ်ခုလျှင် အများဆုံး လက်ပ်တော့ကွန်ပျူတာတစ်လုံးနှင့် မိုဘိုင်းကိရိယာတစ်လုံးကိုသာ လျော်ကြေးပေးအပ်ပါမည်။

အကျုံးမဝင်သည့်အခြေအနေများ။

အကျုံးမဝင်သည့် အထွေထွေအချက်များဆိုင်ရာအပိုင်းကို ကြည့်ပါ။ ထို့အပြင် ကျွန်ုပ်တို့ဘက်မှ အောက်ပါအခြေအနေများ အတွက် အကာအကွယ်ပေးမည်မဟုတ်ပေ။

- ၁။ **အာမခံထားသူ**မှ ဥပဒေမဲ့ရယူထားသဖြင့် **အာမခံထားသူ**ထံမှ ပြန်လည်သိမ်းယူခြင်းခံရသော ပစ္စည်းများ။
- ၂။ အကောက်ခွန် သို့မဟုတ် အခြားအစိုးရအရာရှိများက တရားဝင်သိမ်းယူခြင်း၊ ထိန်းသိမ်းခြင်း သို့မဟုတ် ဖျက်ဆီးခြင်းတို့ကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ပစ္စည်းဥစ္စာ ဆုံးရှုံးခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးခြင်း။
- ၃။ ပျောက်ဆုံးကြောင်းသိရှိအပြီး ၂၄ နာရီအတွင်း ဒေသဆိုင်ရာရဲများ၊ လေကြောင်းလိုင်း သို့မဟုတ် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကုမ္ပဏီ၊ သို့မဟုတ် ခရီးဆောင်အိတ် သို့မဟုတ် ပစ္စည်းအား ထိန်းသိမ်းထားသော သို့မဟုတ် ပျောက်ဆုံးရခြင်းအတွက် တာဝန်ရှိသော အခြားသယ်ယူပို့ဆောင်ပေးသူတို့ထံ အသိပေးတိုင်ကြားရန် ပျက်ကွက်ခြင်း။
- ၄။ ပုပ်သိုးပျက်စီးနိုင်သော သစ်သီးများ၊ အစားအစာနှင့် သောက်သုံးကုန်ပစ္စည်းများ။
- ၅။ ငွေသားပျောက်ဆုံးခြင်း၊ ဘောက်ချာများ၊ ကူပွန်များနှင့် မှတ်ပုံတင်ကဲ့သို့ ကတ်များ၊ ကားမောင်းလိုင်စင်၊

အလုပ်အကိုင်လက်မှတ် သို့မဟုတ် အလုပ်လုပ်ကိုင်ခွင့် သို့မဟုတ် နေထိုင်ခွင့် လက်မှတ်၊ အသင်းဝင်၊ ဝင်ရောက်ခွင့်၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ stored value၊ loyalty သို့မဟုတ် rewards cards၊ ATM၊ Debit သို့မဟုတ် Credit card ကဲ့သို့သော ကတ်များ ပျောက်ဆုံးပျက်စီးခြင်း။

- ၆။ ဂီတတူရိယာများ၊ တိရိစ္ဆာန်များ၊ ကွန်ပျူတာဆော့ဖ်ဝဲများ၊ စက်တပ်ယာဉ်များ၊ ဒရုန်းများ၊ စက်ဘီးများ၊ မျက်ကပ်မှန် သို့မဟုတ် မျက်ကြည်လွှာကပ်မှန်များ၊ သွားတုများ၊ အံကပ်များ၊ သွားထိန်းသည့်ကိရိယာများ၊ ငွေချေးစာချုပ်များ၊ သဘောတူညီချက်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ အစုရှယ်ယာလက်မှတ်များနှင့် တံဆိပ်ခေါင်းများ ဆုံးရှုံးခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးခြင်း။
- ၇။ **လက်ပံတော့ကွန်ပျူတာနှင့် မိုဘိုင်းကိရိယာမှလွဲ၍ အာမခံထားသူ၏** အလုပ်အကိုင်နှင့်ဆက်နွယ်နေသော ကုန်စည်အမျိုးမျိုး သို့မဟုတ် နမူနာပစ္စည်း သို့မဟုတ် ပစ္စည်းတစ်ခုခု ဆုံးရှုံးခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးခြင်း။
- ၈။ အိတ်၊ ငွေကြေး သို့မဟုတ် အခြားသောအာမခံပစ္စည်းများကို အများပိုင်နေရာတစ်ခုခုတွင် ပိုင်ရှင်မဲ့ထားခဲ့သောကြောင့် ပျောက်ဆုံးခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးခြင်း သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူသည်** ပစ္စည်းဥစ္စာကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်းကြောင့် ဖြစ်လာသော ပျောက်ဆုံးခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးခြင်း။
- ၉။ တိပ်၊ ကတ်၊ ဓာတ်ပြား သို့မဟုတ် အခြားနည်းဖြင့် မှတ်တမ်းတင်ထားသည့်ဒေတာကို ပြန်လည်ပွားယူမှုအတွက် ကုန်ကျစရိတ်။
- ၁၀။ အသုံးပြုနေစဉ် အားကစားပစ္စည်းများ ပျက်စီးခြင်း သို့မဟုတ် ကွဲအက်ခြင်း။
- ၁၁။ စနစ်တကျထုပ်ပိုးပြီး ကာကွယ်ထားခြင်းမရှိသဖြင့် ကြွပ်ဆတ်သော သို့မဟုတ် ကျိုးလွယ်သောပစ္စည်းများ ပျက်စီးခြင်း။
- ၁၂။ သက်တမ်းကြာမြင့်မှုကြောင့် ယိုယွင်းပျက်စီးလာသော ဆုံးရှုံးမှုများ သို့မဟုတ် ထိခိုက်မှုများ (ခြစ်ရာ၊ အစွန်းအထင်း၊ ချိုင့်ရာများ အပါအဝင် ပစ္စည်း၏အလုပ်လုပ်ပုံကို မထိခိုက်စေသောအရောင်ပြောင်းခြင်း)၊ တန်ဖိုးကျဆင်းခြင်း၊ ဟောင်းနွမ်းခြင်း၊ အင်းဆက်ပိုးမွှားများ၊ ပိုးမွှားများ၊ မှိုတက်ခြင်းကြောင့်ယိုယွင်းမှုများ၊ လေထုအခြေအနေ၊ အလင်းကျရောက်မှုကြောင့်ဖြစ်လာသောယိုယွင်းမှုများ၊ အပူပေးခြင်း၊ သန့်ရှင်းရေးလုပ်ခြင်း၊ ပြုပြင်ခြင်း၊ ပြန်လည်မွမ်းမံခြင်းတို့ကြောင့်ဖြစ်ပေါ်လာသော၊ စက်ပိုင်းဆိုင်ရာ သို့မဟုတ် လျှပ်စစ်ပျက်ယွင်းခြင်း၊ အလွဲသုံးစားလုပ်ခြင်း၊ ဒီဇိုင်း သို့မဟုတ် လက်ရာမှားယွင်းမှုကြောင့်ဖြစ်လာသောယိုယွင်းမှုများ။
- ၁၃။ လေကြောင်းလိုင်း၊ ဟိုတယ်၊ ခရီးသွားအေးဂျင့် သို့မဟုတ် ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုအတွက် တာဝန်ရှိသော အခြားသူတစ်ဦးဦး သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုမှ ပြန်အမ်းငွေပေးထားပြီးဖြစ်သည့် သို့မဟုတ် အလျော်ပေးမည့် ဆုံးရှုံးမှု သို့မဟုတ် ပျက်စီးမှုများ။
- ၁၄။ **အာမခံထားသူမှ** ငှားရမ်းထားသော ပစ္စည်းများ ဆုံးရှုံးခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးခြင်း။

လျော်ကြေးကိုမပေးရသည့် အကြောင်းရင်းအဖြစ် ဤအကျိုးမဝင်သည့်အခြေအနေများကို ကျွန်ုပ်တို့ အသုံးပြုသည့်အခါ၊ သင့်အနေနှင့်လျော်ကြေးပေးသင့်ကြောင်း သက်သေပြရပါမည်။

အပိုင်း ၇ - လေယာဉ်ချိန်နှောင့်နှေးကြန့်ကြာခြင်း

အာမခံထားသူ၏ လေယာဉ်ခရီးစဉ်နှောင့်နှေးပါက ခြောက်နာရီဆက်တိုက်ကြန့်ကြာမှု ပထမအကြိမ်အတွက် ကျပ် ၅၀,၀၀၀၊ ထို့ထက်ပို၍နှောင့်နှေးပါက ခြောက်နာရီဆက်တိုက်ကြန့်ကြာမှုတိုင်းအတွက် ငွေကျပ် ၁၀၀,၀၀၀ ဖြင့် **Policy Schedule** ၌

သတ်မှတ်ထားသောပမာဏအထိ ပေးအပ်ပါမည်။ လေယာဉ်နှောင့်နှေးမှုသည် အောက်ပါအကြောင်းပြချက်များကြောင့် ဖြစ်ရမည်။

- (က) ဆိုးရွားသောရာသီဥတုအခြေအနေ၊
- (ခ) သဘာဝဘေးအန္တရာယ်၊
- (ဂ) ခရီးသည်တစ်ဦးဦးအတွက် အရေးပေါ်ဆေးကုသမှု၊ သို့မဟုတ်
- (ဃ) လေယာဉ်၏ စက်ပိုင်းဆိုင်ရာပျက်စီးမှု

၎င်းဖြစ်ရပ်များသည် **အာမခံထားသူအား ခရီးဆက်၍မရစေရန်** တားဆီးထားပြီး ၎င်းတို့ စီစဉ်ထားသည့် နေရာသို့ သွားရာတွင် နှောင့်နှေးစေသောအကြောင်းပြချက်များ ဖြစ်ရမည်။

အာမခံထားသူ carrier ၊ အော်ပရေတာ သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ်ထံမှ ကြန့်ကြာရသည့် အကြောင်းရင်းနှင့် ကြာချိန်တို့ကို ဖော်ပြထားသောအတည်ပြုစာ ရယူရမည်။

ကြန့်ကြာမှုအချိန်ကာလကို အာမခံထားသူ၏လေယာဉ်ခရီးစဉ်သည် စီစဉ်ထားသောခရီးဆုံးသို့ မူလသတ်မှတ်ထားသည့် ဆိုက်ရောက်ရမည့်အချိန်မှ အမှန်တကယ်ဆိုက်ရောက်သည့်အချိန်အထိကို တွက်ချက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

အကျိုးမဝင်သည့်အခြေအနေများ။

အကျိုးမဝင်သည့် အထွေထွေအချက်များဆိုင်ရာအပိုင်းကို ကြည့်ပါ။

အပိုင်း ၈ - ခရီးစဉ်ဖျက်သိမ်းခြင်း

အာမခံထားသူ ပေးဆောင်ထားပြီး အသုံးမပြုလိုက်ရသော ခရီးစရိတ်၊ တည်းခိုခ ဝန်ငွေများ သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူ** တရားဝင်ပေးဆောင်ရမည့် ငွေပေးချေမှုများနှင့် အခြားအရင်းအမြစ်မှ ပြန်လည်ရယူ၍မရနိုင်သည့် အမှန်တကယ် ကုန်ကျငွေများအား **Policy Schedule** ၌ သတ်မှတ်ထားသည့်ပမာဏအထိ ပေးအပ်ပါမည်။ အာမခံရယူပြီးနောက်နှင့် **ခရီးစဉ်**စီစဉ်ပြီးနောက် မထင်မှတ်ဘဲ ဖြစ်ပွားလာသော အောက်ပါအချက်များကြောင့် **ခရီးစဉ်**မစတင်မီ ရက်ပေါင်း ၃၀ အတွင်း မလွဲမရှောင်သာ ဖျက်သိမ်းလိုက်ခြင်းဖြစ်ရမည်။

- ၁။ **အာမခံထားသူ** သို့မဟုတ် ၎င်းတို့၏ **မိသားစုဝင်**တစ်ဦးဦး သေဆုံးခြင်း၊ ပြင်းထန်သော**ဒဏ်ရာ** သို့မဟုတ် ပြင်းထန်သော**နာမကျန်းမှု**ဖြစ်ခြင်း၊ **ဆရာဝန်**ထံမှ ပြင်းထန်သော**ဒဏ်ရာ** သို့မဟုတ် ပြင်းထန်သော**နာမကျန်းမှု**၏ အခြေအနေအားစာဖြင့် အတည်ပြုချက်ရယူရမည်။ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ တရားဝင်ခွင့်ပြုချက်ရရှိထားသော စစ်ဆေးရေးစင်တာများတွင် **COVID-19** ဖြစ်ပွားနေကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိရခြင်း။
- ၂။ **အာမခံထားသူ**အား မြန်မာနိုင်ငံတရားရုံးတွင် သက်သေအဖြစ် ဆင့်ခေါ်ခြင်း။
- ၃။ ဖောက်ထွင်းမှု၊ မီး၊ ရေကြီးမှု၊ တိုင်ဖွန်း၊ မြေငလျင် သို့မဟုတ် မြေပြိုမှုတို့ကြောင့် **အာမခံထားသူ**၏ မြန်မာနိုင်ငံတွင်းရှိ နေအိမ် သို့မဟုတ် လုပ်ငန်းနေရာ အပြင်းအထန်ပျက်စီးခြင်း သို့မဟုတ် နေထိုင်ရန်သင့်လျော်မှုမရှိခြင်း။
- ၄။ **အာမခံထားသူ** စီစဉ်ထားသည့် **ခရီးစဉ်**အဆုံးနေရာ၌ မမျှော်လင့်ထားသော သပိတ်မှောက်မှု၊ အလုပ်သမားအလုပ်ရှင်၊ အဓိကရုဏ်းများ၊ လူထုအုံကြွမှုများ ဖြစ်ပွားသဖြင့် **ခရီးစဉ်**စတင်ရန်ဖျက်သိမ်းခြင်း။

- ၅။ အာမခံထားသူ စီစဉ်ထားသည့် ခရီးစဉ်အဆုံးသတ်မည့်နေရာ၌ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များဖြစ်ပွားသဖြင့် ခရီးစဉ် ဖျက်သိမ်းရခြင်း။
- ၆။ အာမခံထားသူ ခရီးသွားရာ၌ အသုံးပြုရမည့် လေဆိပ် သို့မဟုတ် လေပိုင်နက် ပိတ်ခြင်း။

အာမခံထားသူသည် ခရီးစဉ်အား ပြောင်းလဲရန် သို့မဟုတ် ပယ်ဖျက်ရန် လိုအပ်ကြောင်းတွေ့ရှိပါက Tour ကုမ္ပဏီ၊ အများပြည်သူသယ်ယူပို့ဆောင်ရေး သို့မဟုတ် တည်းခိုရာနေရာဝန်ဆောင်မှုပေးသူကို ချက်ချင်းအကြောင်းကြားရမည်။

အာမခံထားသူသည် ခရီးစဉ်ကို ပယ်ဖျက်ပြီး ခရီးစဉ်ဖျက်သိမ်းခြင်း လျော်ကြေးတောင်းခံချက်တစ်ခု ပြုလုပ်သည်နှင့် တစ်ပြိုင်နက် ပေါ်လစီသည် ချက်ချင်းအဆုံးသတ်သွားမည်ဖြစ်သည်။

အကျိုးမဝင်သည့်အခြေအနေများ။

အကျိုးမဝင်သည့် အထွေထွေအချက်များဆိုင်ရာအပိုင်းကို ကြည့်ပါ။

အပိုင်း ၉ - ကိုယ်ရေးကိုယ်တာပေးလျော်ရန် တာဝန်ရှိမှု

အာမခံထားသူတစ်ဦးချင်းစီ၏ ပယောဂကြောင့် ခရီးစဉ်ကာလအတွင်းဖြစ်ပေါ်သည့် တရားဥပဒေအရ ပေးလျော်ရန် တာဝန်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ မတော်တဆမှုများအတွက် ပကတိတန်ဖိုးပမာဏမှ နုတ်ယူစရာရှိသည်တို့ကို နုတ်ယူပြီးနောက် Policy Schedule ၌ သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း ပေးလျော်ပါမည်။

- (က) အခြားသူတစ်ဦးဦး သေဆုံးခြင်း သို့မဟုတ် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရခြင်း သို့မဟုတ်
- (ခ) အခြားသူပိုင်ပစ္စည်း ဆုံးရှုံးခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးခြင်း အတွက် အာမခံထားသူမှ ကျပ် ၂,၅၀၀,၀၀၀ ပေးလျော်ပြီးနောက် ကျန်ရှိသည့်တန်ဖိုး

အာမခံထားသူအရေအတွက် မည်မျှပါဝင်နေပါစေ ခရီးစဉ်အတွင်း မူလအကြောင်းရင်းတစ်ခုမှ မြစ်ဖျားခံသော ဖြစ်ရပ်တစ်ခု သို့မဟုတ် ဖြစ်စဉ်တစ်ခုလုံးအတွက်ကျသင့်သော တရားရေးဆိုင်ရာကုန်ကျစရိတ်နှင့် အခြားကုန်ကျစရိတ်များအပါအဝင် နစ်နာသူအား ကျွန်ုပ်တို့ အများဆုံးပေးဆောင်မည့်တန်ဖိုး သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏ခွင့်ပြုချက်စာဖြင့် အာမခံထားသူမှ ပေးဆောင်သောတန်ဖိုးမှာ အကျိုးခံစားခွင့်ဇယား၌ သတ်မှတ်ထားသည့်ကန့်သတ်ချက်အတိုင်း ဖြစ်သည်။

အကျိုးမဝင်သည့်အခြေအနေများ။

အကျိုးမဝင်သည့် အထွေထွေအချက်များဆိုင်ရာအပိုင်းကို ကြည့်ပါ။ ထို့အပြင် ကျွန်ုပ်တို့ဘက်မှ အောက်ပါအခြေအနေများ အတွက် အကာအကွယ်ပေးမည်မဟုတ်ပေ။

- ၁။ စိမ့်ဝင်မှု၊ ပတ်ဝန်းကျင်ညစ်ညမ်းမှု သို့မဟုတ် ညစ်ညမ်းမှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ပစ္စည်းကို တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ ဆုံးရှုံးခြင်း၊ ပျက်စီးခြင်း၊ သို့မဟုတ် ၎င်းပစ္စည်းများကိုအသုံးပြုခြင်းကြောင့် နစ်နာမှု၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှု။
- ၂။ စိမ့်ထွက်ခြင်း၊ ညစ်ညမ်းစေသော အရာများကို ဖယ်ရှားခြင်း၊ ကိုင်တွယ်ခြင်း သို့မဟုတ် သန့်ရှင်းရေးလုပ်ခြင်း ကုန်ကျစရိတ်။

- ၃။ ငွေကြေးမဟုတ်သော ဆုံးရှုံးမှုများ။
- ၄။ ဒဏ်ငွေ၊ ပြစ်ဒဏ်များ၊ ပြစ်ဒဏ် သို့မဟုတ် စံနမူနာပြု နစ်နာမှုများ။
- ၅။ အောက်ပါအချက်များကြောင့် ပေါ်ပေါက်လာသောဆုံးရှုံးမှုများ
 - (က) **အာမခံထားသူ**မှ တမင်တကာ အန္တရာယ်ဖြစ်စေသောလုပ်ရပ် သို့မဟုတ် ဥပဒေမဲ့ပြုမှုမှန်သမျှ
 - (ခ) **အာမခံထားသူ**၏ အလုပ်သမား သို့မဟုတ် ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များ သေဆုံးမှု သို့မဟုတ် ခန္ဓာကိုယ် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရခြင်း
 - (ဂ) **အာမခံထားသူ** သို့မဟုတ် ၎င်းတို့၏ဝန်ထမ်း သို့မဟုတ် ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်တစ်ဦးဦး၏ စောင့်ရှောက်မှု၊ ထိန်းသိမ်းမှု သို့မဟုတ် ထိန်းချုပ်မှုလက်အောက်ရှိ ယာဉ် သို့မဟုတ် ပစ္စည်းများ ဆုံးရှုံးခြင်း သို့မဟုတ် ပျက်စီးခြင်း
 - (ဃ) **အာမခံထားသူ**၏ အလုပ်အကိုင်၊ စီးပွားရေး၊ လုပ်ငန်း သို့မဟုတ် အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းမှု
 - (င) ယာယီအားလပ်ရက်နေထိုင်ရာမှလွဲ၍ အခြားမြေ သို့မဟုတ် အဆောက်အအုံတစ်ခုခုကို ပိုင်ဆိုင်ခြင်း သို့မဟုတ် နေထိုင်ခြင်း၊ သို့မဟုတ်
 - (စ) တိရစ္ဆာန်များ၊ လက်နက်များ၊ စက်ဖြင့်မောင်းနှင်သောယာဉ်များ၊ ရေယာဉ် သို့မဟုတ် ဒရုန်းများအပါအဝင် လေယာဉ်များ ပိုင်ဆိုင်ခြင်း၊ ရှိခြင်း သို့မဟုတ် အသုံးပြုခြင်း
- ၆။ သဘောတူညီချက်တစ်ခုအရသာ သင့်၌ တာဝန်ရှိသော်လည်း သဘောတူညီချက်မရှိခဲ့ပါက သင့်၌ တာဝန်မရှိသည့် အရာများ
- ၇။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အတွင်း တရားရုံးတစ်ခုမှ ပေးပို့ခြင်း သို့မဟုတ် လက်ခံရရှိခြင်း မရှိသည့် စီရင်ချက်များနှင့် အပြန်အလှန်သဘောတူညီမှုမရှိပဲ ချမှတ်ထားသော စီရင်ဆုံးဖြတ်မှုများကို လိုက်နာကျင့်သုံးခြင်း အတွက် မြန်မာနိုင်ငံပြင်ပတရားရုံးတွင် ရရှိသည့် အမိန့်များ

အကျုံးမဝင်သည့်အထွေထွေအချက်များ

(ပေါ်လစီတစ်ခုလုံးနှင့် သက်ဆိုင်သည်)

အောက်ပါအချက်များကြောင့် တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် ဆက်စပ်သော သို့မဟုတ် ဖြစ်ပေါ်လာသော မည်သည့်လျော်ကြေးတောင်းခံမှု၊ ပျက်စီးမှု၊ ဆုံးရှုံးမှု၊ သေဆုံးမှု သို့မဟုတ် မသန်စွမ်းမှု၊ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှု၊ နာမကျန်းမှု တို့အတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် တာဝန်ယူမည်မဟုတ်ပါ။

- ၁။ **သိသာထင်ရှားပြီးသောဖြစ်ရပ်တစ်ခုခု။**
- ၂။ **ရှိရင်းစွဲရောဂါအခြေအနေတစ်ခုခု။**
- ၃။ **အာမခံထားသူ**မှ **ခရီးစဉ်**အတွင်း သွားဘက်ဆိုင်ရာ မတော်တဆထိခိုက်ဒဏ်ရာရခြင်းကြောင့် မဟုတ်သော သွားဖုံးရောဂါများ၊ သွားများယိုယွင်းခြင်း၊ သွားအံကပ်တပ်ခြင်း၊ အစားထိုးခြင်း၊ သွားအစွပ်များ၊ သွားစိုက်ခြင်း သို့မဟုတ် အဖိုးတန်သတ္တုအသုံးပြုခြင်းများ။
- ၄။ **ဆရာဝန်၏အကြံဉာဏ်ကိုဆန့်ကျင်၍ ခရီးသွားခြင်း** သို့မဟုတ် ဆေးဝါးကုသမှုခံယူရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် **ခရီးသွားခြင်း**။
- ၅။ ခုခံအားကျဆင်းမှုရောဂါပိုး (HIV)၊ HIV နှင့် ဆက်စပ်သောရောဂါများ၊ သို့မဟုတ် လိင်မှတစ်ဆင့် ကူးစက်သောရောဂါနှင့်

ဆက်စပ်သော အခြားရောဂါများ သို့မဟုတ် ဖျားနာမှုများ။

- ၆။ **မတော်တဆမှု**တစ်ခု၏တိုက်ရိုက်ရလဒ်ကြောင့်ရရှိသော ခန္ဓာကိုယ်**ဒဏ်ရာ**ကြောင့် ကိုယ်ဝန်ပျက်ကျခြင်းမှလွဲ၍ ကလေးမွေးဖွားခြင်း၊ ကိုယ်ဝန်ပျက်ကျခြင်း၊ ကိုယ်ဝန်ဖျက်ချခြင်း၊ မီးယပ်သွေးဆုံးခြင်း သို့မဟုတ် အခြားကိုယ်ဝန်နှင့်ပတ်သက်သည့် အခြေအနေများ။
- ၇။ မိမိကိုယ်ကို သတ်သေခြင်း သို့မဟုတ် သတ်သေရန် ကြိုးပမ်းခြင်း၊ ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိ မိမိကိုယ်မိမိ ထိခိုက်**ဒဏ်ရာ**ရစေခြင်း သို့မဟုတ် (လူ့အသက်ကို ကယ်တင်ရန် ကြိုးပမ်းမှုမှလွဲ၍) အန္တရာယ်အဖြစ် ယူဆနိုင်သော အပြုအမူတစ်ခုခု၊ ရူးသွပ်ခြင်း သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူ**သည် အရက်၊ မူးယစ်ဆေးဝါး သုံးစွဲနေချိန်၊ သို့မဟုတ် အခြားသော မူးယစ်ဆေးဝါးသုံးစွဲမှု (မူးယစ်ဆေးစွဲခြင်းကို ကုသရန်မဟုတ်ဘဲ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်မှုအောက်တွင် ရှိသော ဆေးဝါးများမှလွဲ၍)။
- ၈။ **ခရီး**မစီစဉ်မီကတည်းက **အာမခံထားသူ** ခံစားနေရသော စိတ်ရောဂါ၊ စိုးရိမ်သောကအခြေအနေ သို့မဟုတ် စိတ်ကျရောဂါတစ်ခုခု။
- ၉။ **အာမခံထားသူ**အနေနှင့် အောက်ပါလှုပ်ရှားမှုများတွင်ပါဝင်ခဲ့ပါက အာမခံအတွက်အကျိုးမဝင်ပါ။
 - (က) လိုင်စင်ရ စီးပွားဖြစ်လေဆိပ်များအကြား ပုံမှန်ပျံသန်းသွားလာနေသော လိုင်စင်ရလေကြောင်းလိုင်း တစ်ခုခုတွင် အဖိုးအခပေးဆောင်သည့်ခရီးသည်အဖြစ် **ခရီး**သွားခြင်းမှလွဲ၍ အခြားလေကြောင်းဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားမှုများ၊
 - (ခ) ဖောင်စီးခြင်း သို့မဟုတ် ကနူးလှေစီးခြင်း၊ ဂျက်စကီးစီးခြင်း၊ အမြင့်မှ ဒိုင်ဗင်ထိုးခြင်း သို့မဟုတ် ခုန်ခြင်း၊ အလွတ်ရေငုပ်ခြင်း၊ အသက်ရှူကိရိယာပါဝင်သည့် ရေအောက်လှုပ်ရှားမှုများ၊
 - (ဂ) ဘန်ဂျီခုန်ခြင်း၊ မိုးပျံဒိုင်ဗင်ထိုးခြင်း၊ ဂလိုက်ဒါစီးခြင်း၊
 - (ဃ) ဆောင်းရာသီအားကစား သို့မဟုတ် Bobsleigh သို့မဟုတ် Skeleton ကို အသုံးပြုခြင်းနှင့် ပတ်သက်သည့် လှုပ်ရှားမှုများ၊
 - (င) ပုံမှန်အားဖြင့် ကြိုးများအသုံးပြု၍ တောင်တက်ခြင်း၊ ကြိုးဖြင့်မထိန်းထားဘဲ လူလုပ်နံရံများပေါ် တွယ်တက်ခြင်း၊ အမဲလိုက်ခြင်း၊ ကျောက်ဂူတက်ခြင်း၊ တောင်တက်ခြင်း၊
 - (စ) စံချိန်တင်ပြိုင်ပွဲများ၊ ပြိုင်ပွဲများ၊ မာရသွန်၊ triathlon (ရေကူး၊စက်ဘီးစီးနှင့် အပြေးပြိုင်ပွဲ)၊ ultra-marathon (မီတာရှည်မာရသွန်)၊ တာတိုအပြေးပြိုင်ပွဲ သို့မဟုတ် မည့်သည့်ပုံစံဖြင့်မဆိုပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ခြင်း၊ သို့မဟုတ် ပရော်ဖက်ရှင်နယ် အားကစားသမားတစ်ဦးအနေဖြင့် (ထိုအားကစား သို့မဟုတ် လှုပ်ရှားမှုတွင် ပါဝင်ခြင်းမှ ဝင်ငွေ၊ လစာ သို့မဟုတ် ပံ့ပိုးကူညီမှုရခြင်း) သို့မဟုတ် ဘောလုံးကစားခြင်း၊
 - (ဆ) အမြန်နှုန်း၊ အမြင့်တက်၊ အန္တရာယ်မြင့်မားသောအားကစားများ၊ ကိုယ်ကာယအားစိုက်ထုတ်မှု၊ အထူးပြုကိရိယာ သို့မဟုတ် အထူးစတန့်များပါဝင်သည့် ပြင်းထန်သောအားကစားများ၊
 - (ဇ) သိပ္ပံပညာရပ်နှင့်ပတ်သက်သောစူးစမ်းလေ့လာရှာဖွေရန်ခရီးထွက်ခြင်း သို့မဟုတ် တစ်နိုင်ငံမှ တစ်နိုင်ငံသို့ ရေယာဉ်အပေါ်တရားဝင်ဝန်ထမ်း (Crew) အနေဖြင့် သွားလာခြင်း သို့မဟုတ် နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ၏ လက်နက်ကိုင်တပ်ဖွဲ့များတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခြင်း။
- ၁၀။ **အာမခံထားသူ**သည် ရေတပ်၊ စစ်တပ်၊ လေတပ်၊ အရပ်ဘက်ကာကွယ်ရေး သို့မဟုတ် ရဲတပ်ဖွဲ့ သို့မဟုတ် စစ်ဆင်ရေးတွင် ပါဝင်ခြင်း၊ ကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင် သို့မဟုတ် သတ္တုတူးဖော်ရေးတွင် ပါဝင်ခြင်း၊ လေကြောင်းကာကွယ်ရေး၊ ဖောက်ခွဲရေးပစ္စည်းများ၊ ခဲယမ်းမီးကျောက် သို့မဟုတ် လက်နက်များကိုင်တွယ်ရာတွင်

ပါဝင်ခြင်း၊ အများပြည်သူသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးတစ်ခုခု၏ အော်ပရေတာ သို့မဟုတ် အမှုထမ်းတစ်ဦးအဖြစ် ခရီးသွားခြင်း။

- ၁၁။ သင် သို့မဟုတ် အာမခံထားသူ ကိုယ်တိုင် သို့မဟုတ် သင့်အတွက် သို့မဟုတ် သင်၏ကိုယ်စား တစ်စုံတစ်ဦးမှ ရည်ရွယ်ချက်ရှိရှိပြုမူသည့် ရာဇဝတ်မှု သို့မဟုတ် ဥပဒေမဲ့လုပ်ရပ်များ။
- ၁၂။ အစိုးရ သို့မဟုတ် ဒေသဆိုင်ရာ အာဏာပိုင်တို့၏ ကန့်သတ်ချက်များ သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်းများအားဖောက်ဖျက်ခြင်း။
- ၁၃။ အာမခံထားသူသည် မြန်မာနိုင်ငံအစိုးရမှ ထုတ်ပြန်ထားသော အမည်ပျက်စာရင်း သို့မဟုတ် ကုလသမဂ္ဂ၏ ဆုံးဖြတ်ချက်များ သို့မဟုတ် ကုန်သွယ်ရေး သို့မဟုတ် စီးပွားရေး ပိတ်ဆို့မှုများ၊ ဥပဒေမဲ့လုပ်ရပ်များ၊ ယူနိုက်တက်ကင်းဒမ်း၊ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတို့၏ ဥပဒေများ သို့မဟုတ် စည်းမျဉ်းများအောက်ရှိ ပိတ်ဆို့ရေးယူမှု၊ တားမြစ်ချက် သို့မဟုတ် ကန့်သတ်ချက်တစ်ခုခုတွင် ပါဝင်နေခြင်း။
- ၁၄။ ပေါ်လစီ၌ မဖော်ပြထားသော ဆုံးရှုံးမှုအကျိုးဆက်များ။
- ၁၅။ စစ်ပွဲ၊ ကျူးကျော်မှု၊ ပြည်ပရန်သူ၏လုပ်ရပ် သို့မဟုတ် စစ်သဖွယ်စစ်ဆင်ရေးများ (စစ်ကြေညာသည်ဖြစ်စေ မကြေညာသည်ဖြစ်စေ)၊ အဓိကရုဏ်း၊ ပြည်တွင်းစစ်၊ တော်လှန်ရေး၊ လူထုအုံကြွမှုဟု ယူဆနိုင်သော ဆူပူသောင်းကျန်းမှုများ၊ စစ်အာဏာသိမ်းခံရခြင်း သို့မဟုတ် အလားတူဖြစ်ရပ်တစ်ခုခု။
- ၁၆။ ရေဒီယိုသတ္တိကြွညစ်ညမ်းမှု၊ ဓာတု၊ ဇီဝဆိုင်ရာ၊ ဇီဝဓာတုနှင့် လျှပ်စစ်သံလိုက်လက်နက်များ။
- ၁၇။ COVID-19 နှင့် ကူးစက်ရောဂါဆိုင်ရာ အကျိုးမဝင်သည့်အချက်များ
ပေါ်လစီပါ Policy Schedule သို့မဟုတ် အတည်ပြုချက်၌ပါဝင်သော အပိုင်း ၄ - ကူးစက်မြန်ရောဂါအပိုအကာအကွယ် (COVID-19 အပါအဝင်) နှင့် အပိုင်း ၈ - ခရီးစဉ်ဖျက်သိမ်းခြင်း အကာအကွယ်မှလွဲ၍ အောက်ပါအချက် ၂ ချက်၏ တိုက်ရိုက် သို့မဟုတ် သွယ်ဝိုက်သောရလဒ်ဖြစ်စေ၊ အမှန်တကယ် သို့မဟုတ် ထင်ယောင်ထင်မှားဖြစ်သော ကြောက်ရွံ့မှု သို့မဟုတ် ခြိမ်းခြောက်မှုအပါအဝင် သို့မဟုတ် ဆက်နွယ်သော ဆုံးရှုံးမှု၊ ပျက်စီးမှု၊ ကုန်ကျစရိတ်၊ ဒဏ်ငွေ၊ ပြစ်ဒဏ်များ -
(က) ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် (COVID-19) မျိုးဗီဇပြောင်းခြင်း၊ မျိုးကွဲများပေါ်လာခြင်း သို့မဟုတ်
(ခ) ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ သို့မဟုတ် အစိုးရအာဏာပိုင်များက ကြေညာထားသည့် ကပ်ရောဂါ သို့မဟုတ် ကူးစက်မြန်ရောဂါ။

အထွေအထွေစည်းမျဉ်းကန့်သတ်ချက်များ

(သင်နှင့် အာမခံထားသူများ လိုက်နာရမည့် ပေါ်လစီတစ်ခုလုံးနှင့် သက်ဆိုင်သည်)

ပေါ်လစီ သို့မဟုတ် အတည်ပြုချက်တစ်ခုခုတွင်ပါဝင်သည့် အခြေအနေများသည် ပေါ်လစီ၏တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့ကို သင်လိုက်နာရမည်။

- ၁။ ကြိုတင်သတိပေးချက်
အာမခံထားသူများသည် ဆုံးရှုံးခြင်း၊ ပျက်စီးခြင်း သို့မဟုတ် မတော်တဆမှုမှ ကာကွယ်ရန်နှင့် ပျောက်ဆုံးနေသောပစ္စည်းများကို ပြန်လည်ရယူရန် ကျိုးကြောင်းဆီလျော်သော အဆင့်များအားလုံးကို လုပ်ဆောင်ရမည် ဖြစ်သည်။

၂။ ပယ်ဖျက်ခြင်း

အာမခံကာလမစတင်မီ အချိန်မရွေး ကျွန်ုပ်တို့ထံ အကြောင်းကြားစာပေးခြင်းဖြင့် ပေါ်လစီကို ပယ်ဖျက်နိုင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ပယ်ဖျက်အဖြစ် ပရီမီယံတန်ဖိုးမှ ကျပ် ၅၀၀၀ နှုတ်ထားသော ပြန်အမ်းငွေကို သင်ပြန်လည်ရရှိမည်။ ကျွန်ုပ်တို့ဖက်မှ ဖျက်သိမ်းပါက ပရီမီယံတန်ဖိုးအပြည့်အဝကို ပြန်လည်အမ်းပေးပါမည်။

၃။ အာမခံသက်တမ်းတိုးခြင်း

အသွားအပြန်ခရီးစဉ်ပေါ်လစီသည် မူလအာမခံကာလကုန်ဆုံးချိန်မှ နောက်ထပ် ရက်ပေါင်း ၃၀ အထိ တစ်ကြိမ်သာ သက်တမ်းတိုးနိုင်သည်။ အာမခံထားသူသည် သက်တမ်းတိုးရန်အတွက် မူလအာမခံကာလမကုန်ဆုံးမီ ကျွန်ုပ်တို့ထံ အနည်းဆုံး အလုပ်လုပ်ရက် ၃ ရက် ကြိုတင်အကြောင်းကြားရပါမည်။

၄။ စည်းမျဉ်းကန့်သတ်ချက်များနှင့်အညီဆောင်ရွက်ခြင်း

သင်နှင့်အာမခံထားသူများသည် ဤပေါ်လစီ၏ အခြေအနေအားလုံးကို လိုက်နာထိန်းသိမ်းထားပြီး အဆိုပြုလွှာပါ ဖော်ပြချက်များနှင့် ဖြေဆိုချက်များသည် မှန်ကန်မှုရှိမှသာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤပေါ်လစီအရ လျော်ကြေးတောင်းခံမှုများကို ပေးအပ်ပါမည်။

၅။ ဥပဒေအရခန့်အပ်ထားသောတရားဝင်ကိုယ်စားလှယ်

ဤပေါ်လစီ၏ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ၊ အကျိုးမဝင်သည့်အချက်များနှင့် ကန့်သတ်ချက်များသည် သင် သို့မဟုတ် အာမခံထားသူ၏ ဥပဒေအရခန့်အပ်ထားသော တရားဝင်ကိုယ်စားလှယ်များကိုလည်း အကျိုးသက်ရောက်စေမည် ဖြစ်သည်။

၆။ တူညီသောအကာအကွယ်

အာမခံထားသူတစ်ဦးသည် ခရီးစဉ်တစ်ခုတည်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ရောင်းချသော ခရီးသွားအာမခံတစ်ခုထက်ပို၍ ဝယ်ယူထားပါက၊ ပေါ်လစီတစ်ခုမှ အမြင့်ဆုံးအကျိုးခံစားခွင့်ကိုသာ ပေးဆောင်ပါမည်။

၇။ အခြားအာမခံကုမ္ပဏီ သို့မဟုတ် အရင်းအမြစ်များထံမှ တောင်းဆိုမှုများ

ဤပေါ်လစီအရ လျော်ကြေးတောင်းခံမှုတစ်ခုဖြစ်ပေါ်လာပြီး တူညီသောဆုံးရှုံးမှု၊ ပျက်စီးမှု၊ ကုန်ကျစရိတ် သို့မဟုတ် တာဝန်ရှိမှုကို အခြားအရင်းအမြစ်များဆီမှ ထပ်မံတောင်းဆိုနိုင်သည့်အခါ၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် အောက်ပါအတိုင်း ပေးဆောင်ပါမည်-

- (က) တူညီသောဆုံးရှုံးမှုသည် အခြားအာမခံတစ်မျိုးမျိုးဖြင့် အကျိုးဝင်ပါက၊ မတော်တဆထိခိုက်သေဆုံးခြင်းနှင့် ထာဝစဉ်မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်း ခံစားခွင့်များမှလွဲ၍ ကျွန်ုပ်တို့သည် လျော်ကြေး၏အချိုးကျဝေစုကိုသာ ပေးအပ်ပါမည်။
- (ခ) အာမခံအကာအကွယ်မှလွဲ၍ တူညီသောဆုံးရှုံးမှုသည် အခြားရင်းမြစ်များဖြင့် အကျိုးဝင်ပါက၊ ဤပေါ်လစီ၏ အကျိုးခံစားခွင့်ကန့်သတ်ချက်အထိ သင်ပြန်မရနိုင်သည့်လက်ကျန်ငွေကိုသာ ကျွန်ုပ်တို့ပေးချေပါမည်။

၈။ လွှမ်းမိုးသည့်ဥပဒေ

ဤအာမခံပေါ်လစီသည် မြန်မာနိုင်ငံတည်ဆဲဥပဒေများဖြင့် လွှမ်းမိုးပါသည်။ အငြင်းပွားမှုတစ်စုံတစ်ရာ ဖြစ်ပေါ်လာပါက မြန်မာနိုင်ငံတရားရုံးများတွင် ဖြေရှင်းပေးမည် ဖြစ်သည်။

၉။ **ငွေကြေး**
ဖော်ပြထားသည့်ငွေပမာဏအားလုံးသည် မြန်မာကျပ်ငွေ ဖြစ်သည်။

လျော်ကြေးတောင်းခံမှုဆိုင်ရာအခြေအနေများ

(ပေါ်လစီတစ်ခုလုံးကို သက်ရောက်သည်)

ဤပေါ်လစီအရ လျော်ကြေးတောင်းခံမှုများကို ပေးအပ်ရန်အတွက်၊ သင်သည် အောက်ပါအခြေအနေများနှင့် ကိုက်ညီရပါမည်။

၁။ **လျော်ကြေးအကြောင်းကြားခြင်း**
ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှု၊ **နာမကျန်းမှု** သို့မဟုတ် ဖြစ်ရပ်တစ်ခုခုကြောင့် ဤပေါ်လစီပါ လျော်ကြေးဖြစ်နိုင်သော ဆုံးရှုံးမှု သို့မဟုတ် ပျက်စီးမှုတစ်ခုခုကို တွေ့ရှိသည့်အခါ သင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ၂၄ နာရီအရေးပေါ်ဖုန်းလိုင်း ၀၁-၂၃၀ ၇၀၀၀ သို့မဟုတ် ၀၉ ၉၅၀၀ ၇၇၀၀၀ သို့ ဆက်သွယ်ရပါမည်။ သင် သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူ** တစ်ဦးဦးအပေါ် စာချွန်တော်၊ ဆင့်ခေါ်စာ သို့မဟုတ် တရားစွဲဆိုခြင်းအကြောင်း သိရှိပါက ကျွန်ုပ်တို့အားအသိပေးရမည်ဖြစ်ပြီး လျော်ကြေးတောင်းခံမှုနှင့် သက်ဆိုင်သည့်စာ သို့မဟုတ် စာရွက်စာတမ်းတိုင်းကို ချက်ချင်းပေးပို့ရပါမည်။

၂။ **လျော်ကြေးပေးရာ၌လုပ်ထုံးလုပ်နည်း**
သင်နှင့် **အာမခံထားသူ** သို့မဟုတ် သင့်အတွက် ဆောင်ရွက်ပေးသည့်ပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူ**အနေနှင့် -

- (က) ကျွန်ုပ်တို့၏ခွင့်ပြုချက်စာမရှိဘဲ မည်သည့်လျော်ကြေးတောင်းခံမှုကိုမဆို ညှိနှိုင်းခြင်း သို့မဟုတ် ဝန်ခံခြင်း သို့မဟုတ် ငြင်းဆိုခြင်းမပြုရပါ။
- (ခ) စုံစမ်းစစ်ဆေးသူများ၊ ဆုံးရှုံးမှုညှိနှိုင်းသူများကဲ့သို့သော ကျွန်ုပ်တို့ခန့်အပ်ထားသော ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် အပြည့်အဝပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရမည်။
- (ဂ) ကျွန်ုပ်တို့ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့ခန့်အပ်ထားသော ကိုယ်စားလှယ်များဆီသို့ လိုအပ်သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ အစီရင်ခံစာများ၊ လက်မှတ်များ၊ အချက်အလက်များနှင့် အထောက်အထားများ ကို သင့်စရိတ်ဖြင့် ပေးပို့ရမည်။
- (ဃ) သင့်လျော်ကြေးတောင်းခံမှုသည် ခန္ဓာကိုယ်ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှု သို့မဟုတ် **နာမကျန်းမှု**အတွက်ဖြစ်ပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့ဘက်မှ ဆေးစစ်ချက်အားတောင်းခံနိုင်ပြီး ဆေးစစ်ခအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ပေးဆောင်ပါမည်။ **အာမခံထားသူ**တစ်ဦး သေဆုံးသွားပါက ကျွန်ုပ်တို့ဘက်မှ ရင်ခွဲစစ်ဆေးမှုရလဒ်အား တောင်းဆိုနိုင်ပြီး ရင်ခွဲစစ်ဆေးခအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ပေးဆောင်ပါမည်။

၃။ **ပျောက်ဆုံးခြင်း**

အာမခံထားသူသည် မတော်တဆမှုတစ်ခုကြောင့် ပျောက်ဆုံးသွားခဲ့သော်လည်း အာမခံထားသူလိုက်ပါသွားသော ပင်လယ်ကူးသင်္ဘော၊ လေယာဉ် သို့မဟုတ် ရထားသည် အလုံးစုံပျက်စီးသွားခြင်းမရှိပါက ၎င်း သေဆုံးသွားသည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့မယူဆပါ။ အာမခံထားသူလိုက်ပါသွားသော ပင်လယ်ကူးသင်္ဘော၊ ရထား သို့မဟုတ် လေယာဉ်သည် အလုံးစုံပျက်စီးသွားပါက အာမခံထားသူ၏သေဆုံးမှုသည် တရားဝင်သေဆုံးမှုဖြစ်ကြောင်း သက်သေခံလက်မှတ်ဖြင့် ဖြစ်စေ၊ မတော်တဆမှုတစ်ခုဖြစ်ပွားပြီးနောက် ၎င်းတို့သေဆုံးသည်ဟု ယူဆရကြောင်း တရားရုံးအမိန့်ဖြင့် အတည်ပြု ထားရမည်။

၄။ ကျွန်ုပ်တို့လျော်ကြေးပေးမည့်ပုဂ္ဂိုလ်

အာမခံထားသူ သက်ရှိထင်ရှားရှိလျှင် အာမခံထားသူထံ လျော်ကြေးများအား ပေးဆောင်ပါမည်။ အာမခံထားသူ သေဆုံးသွားပါက -

- (က) အဆိုပြုလွှာတွင်ဖြည့်ထားသော အာမခံထားသူ၏ အကျိုးခံစားခွင့်ရရှိသူ သို့မဟုတ်
- (ခ) အာမခံလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ခွင့်ဥပဒေ ၁၂ (ဆ) အရ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူများ။

ပြန်အမ်းငွေ သို့မဟုတ် ပေးဆောင်ရမည့် သို့မဟုတ် သဘောတူညီထားသည့် ဆုံးရှုံးမှုများ သို့မဟုတ် ကုန်ကျစရိတ်များအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ က အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးဦးကို ပေးအပ်ပါမည်-

- (က) ကုန်ကျစရိတ် သို့မဟုတ် ပေးလျော်ရန် တာဝန်ရှိသော **ပေါ်လစီပိုင်ရှင်** သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူ၊**
- (ခ) ကူညီထောက်ပံ့ပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့ ခန့်အပ်ထားသော ကုမ္ပဏီ သို့မဟုတ် ၎င်းတို့၏ တရားဝင်ကိုယ်စားလှယ် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့ခန့်အပ်ထားသော ကုမ္ပဏီမှ အာမခံချက်ပေးထားသည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးသူ (သင့်လျော်သော)၊ သို့မဟုတ်
- (ဂ) အပိုင်း ၉ - ကိုယ်ရေးကိုယ်တာပေးလျော်ရန် တာဝန်ရှိမှုအရ **ပေါ်လစီပိုင်ရှင်** သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူ**မှ လျော်ကြေးပေးဆောင်ရမည့် ပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်း။ အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့သည် အထက်ဖော်ပြပါ အချက်နှင့်အညီ လျော်ကြေးတောင်းခံမှုကို ပေးဆောင်ပါက၊ သက်ဆိုင်ရာ **အာမခံထားသူ**အတွက် ဤပေါ်လစီအရ ကျွန်ုပ်တို့တွင် နောက်ထပ်ဥပဒေဆိုင်ရာတာဝန် ရှိတော့မည်မဟုတ်ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့သည် အထက်ဖော်ပြပါအချက်များနှင့်အညီ လျော်ကြေးပေးချေမှုကို ပြုလုပ်ပြီးသည်နှင့် သက်ဆိုင်ရာ အာမခံထားသူအတွက် ဤပေါ်လစီအရ နောက်ထပ်ဥပဒေဆိုင်ရာတာဝန်ဝတ္တရားများ ရှိတော့မည်မဟုတ်ပါ။

၅။ သင့်နာမည်အနေဖြင့်အရေးယူခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်အနေဖြင့် သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူ**၏အမည်ဖြင့် မည်သည့်ဥပဒေကြောင်းအရ အရေးယူဆောင်ရွက်မှုကိုမဆို ခုခံကာကွယ်ဖြေရှင်းနိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ကိုယ်ပိုင်အကျိုးအတွက် ပေါ်လစီပါ မည်သည့်လျော်ကြေးပေးချေမှုကိုမဆို ပြန်လည်ရယူနိုင်ပြီး ၎င်းကို သင် သို့မဟုတ် **အာမခံထားသူ**၏ အမည်ဖြင့် လုပ်ဆောင်နိုင်ပါသည်။ သင့်နှင့် **အာမခံထားသူများ**သည် ကျွန်ုပ်တို့လိုအပ်မည့် အချက်အလက်များနှင့် အကူအညီအားလုံးကို ပေးရမည်ဖြစ်သည်။ ဤရည်ရွယ်ချက်များအတွက် ကျွန်ုပ်တို့သည် မည်သည့် တရားရေးဆိုင်ရာ ကုန်ကျစရိတ်ကိုမဆို ကျခံပါမည်။

၆။ ကျွန်ုပ်တို့အခွင့်အရေး

ဤပေါ်လစီ၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာပေးလျှော်ရန်တာဝန်ရှိမှု အပိုင်းအောက်ရှိ လျော်ကြေးတောင်းခံမှုတစ်ခု သို့မဟုတ် လျော်ကြေးတောင်းခံမှုဖြစ်စဉ်များ ဖြစ်ပွားပြီးနောက် မည်သည့်အချိန်တွင်မဆို သင့်အား လျော်ကြေးတောင်းခံမှု၏ ပမာဏအပြည့်အဝ (သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့အနေနှင့် လျော်ကြေးတောင်းခံမှုအား ပြေလည်စေနိုင်သည့် သေးငယ်သော ပမာဏ) ပေးချေနိုင်သည်။ ထို့နောက်ပိုင်းတွင် မည်သည့်လျော်ကြေးတောင်းခံမှု၊ တရားရင်ဆိုင်မှု သို့မဟုတ် တရားစွဲမှုများကိုမဆို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရန် ကျွန်ုပ်တို့၌ တာဝန်ရှိပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ဘက်မှ ဆောင်ရွက်ချက် သို့မဟုတ် လုပ်ဆောင်ရန် ပျက်ကွက်ခြင်းဟု ယူဆစွပ်စွဲမှုကြောင့် သင် သို့မဟုတ် အာမခံထားသူတစ်ဦးဦး၌ ဖြစ်ပေါ်လာသော ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု၊ ဆုံးရှုံးမှု သို့မဟုတ် တာဝန်ခံမှုအတွက် စွပ်စွဲချက်၊ တရားရင်ဆိုင်မှု သို့မဟုတ် တရားစွဲမှုများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကျွန်ုပ်တို့၌ တာဝန်ရှိမည်မဟုတ်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့၏တာဝန်ရှိမှု ပြီးဆုံးပြီးသည့်နောက်တွင် သင့်အသုံးစရိတ်များ သို့မဟုတ် မည်သူ၏ကုန်ကျစရိတ်ကိုမူ ကျွန်ုပ်တို့၌ တာဝန်ရှိမည် မဟုတ်ပါ။

၇။ အနုညာတခုံရုံးဖြင့် ဖြေရှင်းခြင်း

လျော်ကြေးတောင်းခံမှုတစ်ခုပေးဆောင်ရန် တရားဝင်တာဝန်ရှိမရှိ သို့မဟုတ် ဤပေါ်လစီအရ ပေးဆောင်ရမည့် ပမာဏနှင့် ပတ်သက်၍ အငြင်းပွားမှုတစ်စုံတစ်ရာဖြစ်ပေါ်ပါက ပထမဦးစွာ စေ့စပ်ညှိနှိုင်းခြင်းဖြင့် ဖြေရှင်းရမည် ဖြစ်ပြီး၊ ဖြေရှင်း၍မပြေလည်မှသာ ၎င်းအား အနုညာတစီရင်ဆုံးဖြတ်ခြင်းဥပဒေ (၂၀၁၆)၊ တည်ဆဲဥပဒေ၊ နည်းဥပဒေများနှင့်အညီ အနုညာတခုံရုံးဖြင့် ဆုံးဖြတ်မည်။ အခြားမည်သည့် ဆောင်ရွက်မှုမျှ မပြုလုပ်မီ၊ အနုညာတခုံရုံးဖြင့် မဖြစ်မနေဖြေရှင်းဆုံးဖြတ်မှု ပြုလုပ်ရမည်ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့အနေနှင့် လျော်ကြေး တောင်းခံမှုတစ်ခုအတွက် တရားဝင်တာဝန် ရှိသည်ဟု သင်တောင်းဆိုသည့်နေ့မှ ၁၂ လအတွင်း အနုညာတခုံရုံးနှင့် ဖြေရှင်းရန် ကမ်းလှမ်းမှုကို သင်လက်မခံပါက သင်သည် လျော်ကြေးတောင်းခံမှုကို စွန့်လွှတ်လိုက်ပြီဟု ကျွန်ုပ်တို့ ယူဆပါမည်။

၈။ ဥပဒေအရဆောင်ရွက်ရန် အချိန်ကန့်သတ်ချက်

အနုညာတခုံရုံးဖြင့် ဖြေရှင်းဆုံးဖြတ်ပြီးနောက် သင်သည် ၁၂ လအတွင်း ဥပဒေအရဆောင်ရွက်မှု မပြုလုပ်ပါက လျော်ကြေးတောင်းခံမှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့တွင် တရားဝင်တာဝန်ရှိတော့မည် မဟုတ်ပါ။

၉။ မှားယွင်းသော သို့မဟုတ် ချဲ့ကားပြောဆိုမှုများ

သင် သို့မဟုတ် သင့်အတွက်လုပ်ဆောင်နေသူ တစ်ဦးဦးသည် ဤပေါ်လစီအရ မရိုးသားသော သို့မဟုတ် မည်သည့်နည်းဖြင့်မဆို ချဲ့ကားပြောဆိုတိုင်ကြားမှုပြုလုပ်ပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် လျော်ကြေးတောင်းခံမှုကို ပေးအပ်မည်မဟုတ်သည့်အပြင် ဤပေါ်လစီပါ အကာအကွယ်အားလုံးကို ချက်ချင်းအဆုံးသတ်ပါမည်။ ထို့အပြင် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤအကြောင်းကို ရဲထံတိုင်ကြားနိုင်သည်။

၁၀။ လျော်ကြေးတောင်းခံမှုအတွက် အထောက်အထားများပံ့ပိုးပေးခြင်း

အာမခံထားသူသည် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှု၊ မတော်တဆမှု၊ ဆုံးရှုံးမှု သို့မဟုတ် ပျက်စီးမှုများ ဖြစ်ပေါ်ပြီးနောက် ရက်ပေါင်း ၃၀ အတွင်း ကုမ္ပဏီထံ စာဖြင့်အကြောင်းကြားရန် လိုအပ်ပါသည်။ ဤအသိပေးစာတွင် မူရင်းငွေတောင်းခံလွှာများနှင့် ပြေစာများအပါအဝင် ဖြစ်စဉ်၏အသေးစိတ်အချက်အလက်များအပြင် ကုသမှု၊ ရောဂါရှာဖွေတွေ့ရှိမှုကို အကျဉ်းချုပ်

ဖော်ပြထားသော ဆရာဝန်၏အစီရင်ခံစာ၊ ဆရာဝန်မှဆုံးဖြတ်သည့် မသန်စွမ်းဖြစ်သည့်ရက်စွဲနှင့် ကုသမှုကုန်ကျစရိတ် အကျဉ်းချုပ်၊ ဆေးဝါးများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများ အားလုံးကိုလည်းထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။

အောက်ပါအတိုင်း လိုအပ်သောစာရွက်စာတမ်းများ တင်သွင်းရမည်-

- ၁။ လျော်ကြေးတောင်းခံမှု အမျိုးအစားအားလုံးအတွက်
 - (က) ပြည့်စုံစွာဖြည့်စွက်ထားသော မူရင်းလျော်ကြေးတောင်းခံလွှာ
 - (ခ) နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်/နိုင်ငံကူးလက်မှတ် မိတ္တူ
 - (ဂ) **Policy Schedule** သို့မဟုတ် အာမခံလက်မှတ် မူရင်း
 - (ဃ) လေကြောင်း/ဘတ်စ်/ရထား စသည့် သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလက်မှတ်
 - (င) Boarding pass သို့မဟုတ် ထွက်ခွာမည့်ရက်နှင့် ပြန်လာမည့်ရက်ကို ဖော်ပြထားသော တံဆိပ်တုံးပါသည့် နိုင်ငံကူးလက်မှတ်မိတ္တူ သို့မဟုတ် လက်မှတ်မိတ္တူ

- ၂။ အပိုင်း ၁ - မတော်တဆထိခိုက်သေဆုံးခြင်းနှင့် ထာဝစဉ်မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်းအတွက်
 - (က) သက်ဆိုင်ရာ ဆေးမှတ်တမ်းများ/ ကုသသည့်ဆရာဝန်ထံမှ ဆေးရုံဆင်းဆေးမှတ်တမ်းအနှစ်ချုပ်
 - (ခ) သေစာရင်းလက်မှတ်မူရင်း

- ၃။ အပိုင်း ၂ - ဆေးကုသမှုကုန်ကျစရိတ်အတွက်
 - (က) ဆရာဝန်ထံမှရသော သက်ဆိုင်ရာဆေးမှတ်တမ်းများ/ ဆေးရုံဆင်း ဆေးမှတ်တမ်း အနှစ်ချုပ် အားလုံး။
 - (ခ) ဆေးကုသမှုကုန်ကျစရိတ်စာရင်းနှင့် ပြေစာမူရင်းများ။

- ၄။ အပိုင်း ၃ - ရုပ်ကြွင်းပြန်လည်သယ်ယူခြင်းအတွက်
 - (က) မြေမြှုပ်သင်္ဂြိုဟ်ခြင်း သို့မဟုတ် မီးသင်္ဂြိုဟ်ခြင်း သို့မဟုတ် ရုပ်ကြွင်းပြန်လည်သယ်ယူစရိတ်အတွက် တောင်းဆိုထားသော အမှန်တကယ်ကုန်ကျစရိတ်များ၏ မူရင်းပြေစာများ။

- ၅။ အပိုင်း ၄ - ကူးစက်မြန်ရောဂါအပိုအကာအကွယ် (COVID-19 အပါအဝင်) အတွက်
 - (က) ဆရာဝန်ထံမှရသော သက်ဆိုင်ရာ ဆေးမှတ်တမ်းများ/ ဆေးရုံဆင်းဆေးမှတ်တမ်း အနှစ်ချုပ် အားလုံး။
 - (ခ) ဆေးကုသမှုကုန်ကျစရိတ်စာရင်းနှင့် ပြေစာမူရင်းများ။

- ၆။ အပိုင်း ၅ - ခရီးဆောင်အိတ်နှောင့်နှေးကြန့်ကြာခြင်းအတွက်
 - (က) Carrier/ လေကြောင်းလိုင်းမှ အိတ်ကြန့်ကြာမှု၏ အကြောင်းရင်းနှင့် ကြာချိန်ကို ဖော်ပြထားသော ထောက်ခံစာ သို့မဟုတ် အိတ်ပြန်ပေးသည့် အသိအမှတ်ပြုလွှာစလစ်ကို စာဖြင့်အတည်ပြုချက်။

- ၇။ အပိုင်း ၆ - ခရီးဆောင်အိတ်ပျောက်ဆုံး/ပျက်စီးခြင်းအတွက်
- (က) လျော်ကြေးတောင်းခံထားသည့်အရာအားလုံးအတွက် မူရင်းပြေစာ/အာမခံကတ်များ။ ပြေစာများ မရရှိနိုင်ပါက၊ ဝယ်ယူသည့်နေ့စွဲ၊ နေရာနှင့် ကုန်ကျစရိတ်များနှင့်အတူ ပစ္စည်းများ၏ အသေးစိတ် ဖော်ပြချက်။
 - (ခ) ပျောက်ဆုံးသည့်နေရာရှိ ရဲစခန်းတွင် တိုင်ကြားထားသည့်မှတ်တမ်း။
 - (ဂ) ဆုံးရှုံးမှုအတွက် ၎င်းတို့၏တာဝန်ယူမှုကို အသိအမှတ်ပြုသည့်တာဝန်ရှိသည့်အဖွဲ့အစည်း (Carrier ၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး သို့မဟုတ် ဟိုတယ်) မှ ရေးသားထားသော အဖြစ်အပျက် အစီရင်ခံစာ။
 - (ဃ) အိတ်/ပစ္စည်းများ၏ ပျက်စီးနေသော အခြေအနေအား သက်သေပြနေသည့် ဓာတ်ပုံမှတ်တမ်း။
- ၈။ အပိုင်း ၇ - လေယာဉ်ချိန်နှောင့်နှေးကြန့်ကြာခြင်းအတွက်
- (က) သက်ဆိုင်ရာလေကြောင်းလိုင်းမှ နှောင့်နှေးရသည့် အကြောင်းရင်းနှင့် ကြာမြင့်ချိန်တို့ကိုစာဖြင့် ဖော်ပြထားသော အတည်ပြုချက်။
- ၉။ အပိုင်း ၈ - ခရီးစဉ်ဖျက်သိမ်းခြင်းအတွက်
- (က) ပြန်အမ်းငွေပမာဏ သို့မဟုတ် ဖျက်သိမ်းခြင်းဆိုင်ရာ ကောက်ခံငွေများအတွက် ခရီးသွား ကိုယ်စားလှယ် / Carrier / ဟိုတယ် မှ စာဖြင့်အတည်ပြုချက်။
 - (ခ) ဟိုတယ်၊ တည်းခိုရာနေရာမှ အတည်ပြုစာ/ ခရီးစရိတ် စရံငွေလက်ခံပြေစာ။
 - (ဂ) တော်စပ်မှုအထောက်အထား (လိုအပ်ပါက)။
 - (ဃ) **ခရီးသွားရန် မသင့်လျော်ကြောင်း ရောဂါရှာဖွေတွေ့ရှိချက်ကို အသိအမှတ်ပြုထားသော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာအစီရင်ခံစာ/မှတ်စုများ (လိုအပ်ပါက)။**
- ၁၀။ အပိုင်း ၉ - ကိုယ်ရေးကိုယ်တာပေးလျော်ရန် တာဝန်ရှိမှုများအတွက်
- အာမခံထားသူသည် KBZMS ၏ ကြိုတင်ခွင့်ပြုချက် သို့မဟုတ် ခွင့်ပြုချက်စာမရှိဘဲ တတိယအဖွဲ့အစည်းကို ပေးလျော်ရန်တာဝန်ရှိမှုနှင့် ဆက်စပ်သော မည်သည့် ခံဝန်ချက်၊ ကမ်းလှမ်းချက်၊ ကတိကဝတ်များ သို့မဟုတ် ပေးချေမှုများ ပြုလုပ်ခြင်းမပြုရပါ။ ဤအချက်ကို လိုက်နာရန် ပျက်ကွက်ပါက လျော်ကြေးတောင်းခံမှုကို ငြင်းပယ်ခြင်းခံရနိုင်သည်။ တတိယအဖွဲ့အစည်းများထံမှ ပေးပို့လာသောစာများအား ပြန်လည်တုံ့ပြန်ခြင်း မပြုဘဲ ကျွန်ုပ်တို့ထံ ချက်ခြင်းပေးပို့ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ကို အကြောင်းကြားပြီးနောက်၊ သက်ဆိုင်ရာတရားဝင် စာရွက်စာတမ်းများအားလုံးကို အာမခံထားသူမှ ပေးရပါမည်။**
- (က) လျော်ကြေးတောင်းခံမှုနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပြင်ပအဖွဲ့အစည်းထံမှ လက်ခံရရှိသည့် တောင်းဆိုစာ သို့မဟုတ် စာရွက်စာတမ်းများ။
 - (ခ) ပြင်ပပုဂ္ဂိုလ် သို့မဟုတ် အဖွဲ့အစည်းပိုင် ပျက်စီးသွားသော ပစ္စည်းများ၏ ဓာတ်ပုံများ။

မှတ်ချက်- အထက်ဖော်ပြပါ အချက်များအပြင်၊ လျော်ကြေးတောင်းခံမှုကိစ္စ၏ သဘောသဘာဝပေါ်မူတည်၍ ကျွန်ုပ်တို့သည် နောက်ထပ်အချက်အလက်များ သို့မဟုတ် စာရွက်စာတမ်းများကို တောင်းဆိုနိုင်ပြီး **အာမခံထားသူသည်** ကျွန်ုပ်တို့၏ ထပ်မံတောင်းဆိုမှုကို တင်သွင်းရန် လိုအပ်ပါသည်။

အကျိုးခံစားခွင့်ဇယား

KBZMS Travel Protect - Travel Insurance					
No.	Type	Benefits	Sliver Package	Gold Package	Platinum Package
၁	အခြေခံအကာအကွယ်	မတော်တဆထိခိုက်သေဆုံးခြင်းနှင့် ထာဝစဉ်မသန်စွမ်းဖြစ်ခြင်း	Up to MMK 10,000,000	Up to MMK 30,000,000	Up to MMK 50,000,000
၂		ဆေးကုသမှုကုန်ကျစရိတ်များ	Up to MMK 50,000,000	Up to MMK 100,000,000	Up to MMK 150,000,000
၃		အရေးပေါ်ဆေးဘက်ဆိုင်ရာရွှေ့ပြောင်းမှုသည် တစ်ယောက်လျှင် မြန်မာငွေကျပ် ၅၀၀၀၀၀ ထက်မပိုရပါ။			
၄	ရုပ်ကြွင်းပြန်လည်သယ်ယူခြင်း		Up to MMK 10,000,000	Up to MMK 30,000,000	Up to MMK 50,000,000
၅	အပိုအကာအကွယ် ၁	ကူးစက်မြန်ရောဂါအပိုအကာအကွယ် (COVID-19 အပါအဝင်)	Same as Benefit No. 2		
၆	အပိုအကာအကွယ် ၂	ခရီးဆောင်အိတ်နှောင့်နှေးကြန့်ကြာခြင်း	Up to MMK 300,000	Up to MMK 400,000	Up to MMK 500,000
၇	အပိုအကာအကွယ် ၃	ခရီးဆောင်အိတ်ပျောက်ဆုံး/ပျက်စီးခြင်း	Up to MMK 1,000,000	Up to MMK 1,500,000	Up to MMK 2,000,000
၈	အပိုအကာအကွယ် ၄	လေယာဉ်ချိန်နှောင့်နှေးကြန့်ကြာခြင်း	Up to MMK 1,000,000	Up to MMK 1,500,000	Up to MMK 2,000,000
၉	အပိုအကာအကွယ် ၅	ခရီးစဉ်ဖျက်သိမ်းခြင်း	Up to MMK 1,000,000	Up to MMK 1,500,000	Up to MMK 2,000,000
၁၀	အပိုအကာအကွယ် ၆	ကိုယ်ရေးကိုယ်တာပေးလျှော်ရန် တာဝန်ရှိမှု	Up to MMK 100,000,000 (deductible - MMK 2,500,000)		